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“~ JOHN EDGAR HOOVER
- DIREGTOR

Federal Burean of Inuestination
Anited States Bepartintent of Justice

Washington, D. ¢, o

EAT:MC May 30, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

RE: Bremer Case e

Assistent SAC T. J. egen of the New York Office called me
and stated that Andrew\Guarante had been located at St. John's
Hospital, Queens, New York, under the assumed name of Andrew F,
"Raymond, where he is suffering from a severe case of hernis.

¥r. Donegan indicated there is no prospect of Guarante's leaving
the hospital in the near future and desired to know whether the
subpoena for Guarante to appear at Miami 1n connection with the
trisl of Joe\Adams and Duké\Randall should be issued.

It was suggested to Mr. Donegan that he call Special Agent K. R.
McIntire at the Miami Office and have him confer with Special
Assistant to the Attcrney General Carr, obtaining his decision as
to whether the subpoena should be served, a new subpoena issued,
or if he desires a deposition tc be taken from Guarante.

Mr. Donegan stated he would call Mr. McIntire and have him ascertain
Myr. Carr's opinion in this regard. ‘

Respeciful]y,

-

E. A, TANM, T




Federal Burean of Investination

WUnited States Drepartment of Justice

1448 Stendard Building
Cleveland, Ohio

- June 3, 1937

\_\ Director
' Tederel Pureau of Investication
X Vashington, D. C.
’ 0
:?S Re: DSREKID
Dear Sir:

Special Agents E. J. Wynn and H. 2., Dill were instructed
i by me to proceed to 17iddle Island, Onterio for the purpose of ex-

<frf// plaining to Colini?ugpo that & warrent is outstanding for his arrest -
in this case and to get I'unro to return to Toledo, Ohio of bis own
volition to answer the charces mentioned in the complaint on which the
warrant was issued. These instructions were given by me upon re-
ceint of authority from the Zureau. Arents were instructed to edvise
thetimericen Co'n_sg_l_”at'v}'(indsor, Cntario of the purpose of this visit
to "{ddle Isiand, end to *alk to Tunro in the presence of a Canadian

7 S authority.
L/“ Azents wynn end Dill contacted Special Arent in Charce Tav

C. Tewmen at the Detroit affice and he made an eppointment for acerts
with American Consul ¥, L. --ilborn at Windsor, Ontario.

- . e Lt s

Leents contected 'r. H. L. I"llborn, American Consul, Guer-
entee Trust Buildiny, indsor, Ontario; however, Yr. 1'ilborr explained
thet I'r. }'ershall 1.} Vance was in charge of the Americen Consulate at
inGsor. After en introduction toc 'r. Vence agents expleined the pur-
pose of the proposed visit to »iGdle Islend. ¥r. Vance advised that
- gg;poraf\yiggggwwas in charge of thefRoyal Cepsdien Lounted Police
in Windsor. =
Agents contacted Corporal ‘/ilson &t his office in the Dominion
Puilding, Windsor, and explained to him the pyrpose of their mission.
I'r. .iilson then assigned Trooper HeRIY Seorgeflomas to accompany acemrts—""

to ¥iddle Islend. RECORDED & INDEXED 7,S7é _ /9, 3 5"7"””,

Accompanied by Trooper Lomas, agents contacted Colip lunro
‘warrant
he “Yestern

at the Club Touse at I'iddle Islend, Ontario. l'unro read th
for his errest. The warrant wes filed at Toledo, ‘
Division, Torthern District of Ohio, upon a comy ain
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T'unro with "hertoring" end "accessory efter the fact® 6 kidnepinz.

Colin *unro edvised “hat he is 8 Canadian citizen; that he
wes born at St. Johns, l'ew Brunswick, Cenada, on larch 22, 1897,

. and tnat the place and data of his birth can be verified by the records

of Roval Arch Chapter of the Albion Lodgce Number One, St. Johns,
lI’ew Brunswick.

tunro stated that he would not return to the United States
with ezents; that he had not violated any law of the United States,
ené he felt certain that if he returned he would be persecuted. Fe
stated that he knew he could not be extradited on the charge against
him and thet he was going to demand his civil rights.

'unro stated, however, that he would take the matter up with
his lawyer, Mejor}Clarke, member of the Canadian Parliment, at ‘iindsor,
Ontsrio, before Friday, June 4, and would return to the United States
if so edvised by Major Clarke. Trooper Lomas furnished lunro with his
neme and address end Munro steted that he would contact My. Lomas im-
rmedietely after his interview with lejor Clarke, which would be before
June 4, and advise Mr. Lomas whether or not he would return to the
TUnited States upon esdvice of lajor Clarke.

Trooper Lomas stated that he would edvise the Detroit office
of *unrco's decision.

Very truly yours,
> /LL/W&.—.R

P. 17acFARLAND
Special Agent in Cherge

¥RD:rh

7-1 ot
cc Detroit , :
cc Chicago .

cc Cincinnati - - .
cc Insp. E. Jo Connelley, Newark, N. J.



1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

© 014 Yederal Building

Cleveland, Onioe . : ¥ ) _
Re: HEE HOLST
Doar 8ir: i
with reference to .inqu eoncerning the

appearance of Rens Holst on mubpos at Toledo, Ohio,
on 21, 1937, you are ad 4 that this wamn was

* requested to appeaTl at Toledo ohio, OB at date,
for interview, & tpe request O United States Attorney
grerich B. Fre who desired that the golst woman be ). .
im.erviemd prior to her appeer fore the Crand
Jury on the foll day

~ Moy 31, 1937, was 4n yesponse 'O subpoena 18
gor her at the request of gr. o

P R e }.4_‘  Yery truly yours,

i . . * L e \ - -

‘ N ,-" : G ‘. t o v "~

PR 4 R - '-...\ - _/". ‘V“ K I. :
5. Po MacPARLAD, o

" _ Special Agent 1n Charc®e

P
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the harboring ceses in Cleveland, Ch:!.oi

" tines, which would in

POST CIFICE BOX 612,
Ci'TCA00, ILLINOIS.
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Tederel Bureau of Tnvesti gation,

A

. . -

s

In ret Use of Apartment Rouse Fhones For
¥hile recently coniuct,iﬁg”a

/7

r4

-

-

gurveillance in connection with
the janitor of the epertoent
t would be of sssistance if

-

house asked the writer whether or not
he (the janitor) connected the house phones 80 th:t the Agents could
Jisten to 811 conversations being carricd on in the apartnent which
wes belng iatc}wd.jf"’ S koo ) ! -~ /)

would, of course,

oL,

PTG

The Agent adviaed the 3&*&.{0@ t.hat. thie

be of sssistance and requested inforration as to how he intended to
* a0 manipulate the telephones thet this

would de possible, It will ~ 7T
be noted that the house phoncs to wiich the janitor referred were

sye usual type of phone which rekes it possible for the occupant

of an spartrent to eltler open the front door, havine an electric

lock, or to call the house janitors These teiephones are, of course, -
4n no way connected with the outside telephone servicee anitor

of this biilding informed the writer that he had in the past shorted

the trun's in the telephone box in & manner which would connect ihe
suspect!s house phone to his house phone, As he described it, it ~
appesrs that he uses the identical nethod as < ‘
telephone tepy ke
of the guspect and discreetly removed
tact points to such an extent thst the
effect be
the hook. He ststed that be had checked.
rent building 4n this manner on several occesions
he obtained excellent results, slthoush the trensmitters were not
excecdincly sensitives
LF . : 18

... .” “REOORDED - Q AT TS S
! s this nmethod of conducting s surveil has rever g &
"ug e, s
vently

"

ORIKENAL FILED IN

to the attention of the writer in the past, it ia respectiully
pested that it be celled to the attention of the Laboratory for such

ntation as may be deemed advisable, so thzt it -edn §yHgh '
be called to the attention of the entire fields /'(\(r ‘4\3‘ & o f
. pgmg;mllgftémmd Ju
" ‘wé.'llr;'l . v ' i b
P ST
VICIG ¥. E. GURNEA,
Specisl Asent,
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Federal Burean of Inuestigation
WUnited States Bepartment of Justice

722 Widlard cavings Building
Tenver, Colcraod
June 2, 1937

Director,

Federal Rureau of Investigation,
vwashington, D. Ce

Deer Sir:

This is to advise the Burceu of my itinerary end pullman
snace relative to my treavel from Denver to Miemi, Florida, in answer

to a subpoena to apvear there on June 7, 1937, at 9:30 A.M., @s &
witness in thdprekid cese.

Leave Penver vie Union Pacific Reilroed
4:45 T,M,, June 4, 1837

sccomrodetions = "City of Denver Streamliner”
Car #8, Birth Upper #10

srrive Chicego 9:23 AeM., June 5, 1937,
Address Chicego Office

Leave Chicego via Louisville & Nashville Railroed
£2:30 P.M., June &, 1e37

Accommodations - Car #56, Lower #9

Arrive Miemi, Florida, 7:00 A.M., June 7, 1937,
Address Viami Cffice

Tery truly §ours,

el

R. D. BRCTN
Special Agent in Cherge.
RCB:¥S :

AIR MAIL - SPECIAL RECORDED

T-S76- [3LR.
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westn

1508 Masonic Temple Building
NDW-ahs Kew COrleans, lLouisiana
7«15, June 2, 1937
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- gpesial Agen$ ia Oharge, . ="
_/ Wewark, New _:,r;.,. s
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w11l you kindly send sir mil, specisl delivery %o
the Miami Field Office the following serials relating %o two

interviews had detween Bpeoiel Agent K. D. ¥ills snd "Duke”

2 S :f "" A s . .
4 SO : b Y R

Qmmu N

1. Originsl notes of Agent ¥ills pertaining %o his
- {aterview with, end admissions by, Duke Rendsll
_abont‘April. 1938, - & .- = " L s Ten
2. Copy of memorandum prepared for the Buresu by
Agent %ills advising of Randall's adizissions
_apd treatment by Bureau Agents.

m e o crp—————— T mmsmis

S. The letter prepared by Agent ¥ills about Ostobver,

7 . desired by Randell and Gregory Codomo of their
automobiles, which were confiscated by the Bureau.

_‘ . *  In this connection it is noted the original letter

prepared by Agent ¥ills was revised by Special
Agent in Charge W, L. Listerman, and 1% is thoughs
" ghe letter preparsd by Agent Wills wis pleced im ..
-~ the fils as & memorandum, = .- - . AT

L — ‘w

AR !n '“‘_',. of;‘iﬁo lty'-olt‘t)!fi't. A'e‘onwt!mlimzl’n‘o"bseen iub-
poensed for June ¥, 1957, 1%t is requested this be given ex-

h ’““10‘3. ‘ttﬁtiom ‘1 ‘) 1 )1 L T
LA IO L Yery trdy yoww, ¢
\ AE PO REOORDEDM q = { 3 -

J. A. Smith, Jr.,
Speoial Agent in Charge.
AIR VAIL~-SPECIAL DELIVIRY -

co-Buresu®™” . STy

Cineinnati D < | o
Miami '

- 1935 giving informetion &s to the dispositiom .- - ‘-

R

"

P



607 Us S Court House,
Foley Square,
Kew York, K.Y,

- 7-120 |
HECLsKM June L, 1937.
&
=
AIR NAIL - SPECIAL DELIVERY g
Special Agent in Charge, T, S

A

Miami, Florids,

’

R [,0
RE: BREKID Godeiod X TAAL v, £~

Dear 8ir:

Under date of June 3, 1937, telephone
request was received from Mr. Volptire of the Bureau fram
Kiami, Florida, to contact ANDRET GUARENTE at St. John's
Hospital, Long Island City, N.Y. and interrogate him with
respect to paragraph two on page three of his unsigned
statement made to former Assistaunt Special Agent in Charge
of the New York office J. H. Hanson, on Auzust 22, 1935.
This paragraph in part reads as followsse

*sbout thic time Adams told me that
these people on whom he was waiting himself were
members of a mob who had kidnaped a fellow out west
and oolleocted §$200,000.00 in ransom. EHe also said
I ean get anmything thst they got. They've got nore
money than you can shake a stiock at, I oan got
‘100.000000 from them.' . w.r

_ N _ ¥r, Molntire was desirous of deterwining
whether or not GUARENTE at this tike would acknowledge having
made the above statement to Kr. Handon.

Special Agents W, J. MoNulty and He Co
leslie interviewed ANDREW GUARENTE at 5t. John's Hospital,
Long Island City, ¥. Y., eand permitted him to read the
entire statement referred to above. When he oawe to the above

") /i VAN,
STRUYI L - . / R S

B

™WHeEXED b




7-120
Miami

6A/31

quoted paragraph which appears on page three of the state-
mont, he stated that he had never made such & statement;

that he never said anything about kidnaping or ransom. BHe
did adnit however, that he stated to Er. Eanson that ADANS
told him that there was a mob from Clesveland stopping at the
hotel and that they had all kinds of money. GUARENTE further
gave the following information whioch is not inocorporated in
the instant statemsnt. When he questioned ADAXS as to his
ealary, ADALS stated that "ome of the orowd at the botel gave
me $1,000. and told me when this 1s spent there is §1,000. more
waiting for me." v

GUARENTE also objected to paragraph cme of
page cne of the wisigned statement which makes reference te
the fact that he, GUAREFTE, made the statement freely and
voluntarily. GUARENTE stated that {n the event he had te
Lestify im Plorida he would not want the "mob® to kmow that
he voluntarily appeared at the Few York office of the Buresu
and mde the instant statement. He was questioned by Agents
and advised that he was not eceroced or threatened to make the
statement. He stated that the only ebjeotions he had to this
statomsnt were as set out above, and that all of the other
details in the statement are true. — :

In oonnection with this visit to the hospital,
Agents notioed that there was a marked improvement in GUARENTE'S
physical oondition; that the tubes had been removed and that
he was able to get up and move about. GUARENTE e prised Agents
of the fact that he was able to dress his wounds without medical
aid although be stated that the wounds are still open. Ee alse
_advised that he 414 not desire to go to Florida at this time :
as he felt that he was not in & position to 4o so, and further,
that when he ws down in Florida soms years ago he eontracted
dengus fever, and he believes that if he were to go to Florida
1a his present condition and comtrascted &engue fever agaism,
‘4t would be serious for him. When questionsd as to when he
thought he eould go to Florida, GUARENTE stated in about twe
weeks times
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S . GQUARERTE was questioned as to whether =
he would sign a statement eontaining the above noted changes, ’
and he advised that he would not at this time; that he would
bave to give it sowe oonsideration. ‘

' At the time of Agents' visit to the hospital
Sister Bernardette, the Superior, was irterviewed, and advised
that GUARERTE bad had some oonversation with Niss KacEachera,
purse in charge of CUARENTE'S ward, since Agents® last visit.
Agents thereupon interviewsd Miss KacEachern in the presence
of Sister Beriardette and she advised that after Agents® last
visit GUAREKTE took her into his oonfidence aud advised her of
his correct name which is ANDREW GUARENTE, and that he had
essumed the name RAYECED because of the fact that he did not
want to be served with & subpoens in this case. He further
edvised her that he expected the Agents would be back to see
him and that they would have a statement for him to sign which
he did not intend to sign. She also stated that GUARENTE
advised her that defendant ADAKS was immooent and that he is
married and bas & ochild, and that be did not desire ¢o go to -
Florida and testify against ADAVS in this case. GUARENTE
also acquainted Niss XacBachern with the faot that at the
present time in Xiami, Florids, there are fifty-one witnesses
being held for the trial eof this case amiting his arrival there.
Migs LacEachern intimated that GUARENTE is keeping in touch
with this case by reading the Florida newspapers which he s
allegedly receiving through the mail. liss KacEachern alse
added that GUARENTE gave ber the impression that if he could
S 1inger at the hospital for the next two or three weeks the

e _trial would proceed and he would not be needed as & witness.

' : At this meeting with Sister Bermardette
and Kiss YaoEachern they both informed Agents that in their
opinion GUARENTE in his present oondition oould proceed to
Florida in the ocare of cne male Burse, o .

During the ocourse of this Snvestigation &t

becams kuown to Agents that ALBERT GUARENTE bas deen visiting

o his brother ANDREW at the hospital by way of the rear eantrance,
entering unobserved to officials of the hospital. It is very
possible in the event that ANDREW GUAREKTE does not oomply with
the terms of the subpoens served om hin for his appearance at
¥iami, Florida, on June 7, 1937, due to his present oonditiom,
that he most likely will leave the hospital somn after that

-3
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date with the assistance of his brother ALBERT, in which event

- he would evade further servios and it might be impossible to
' again locate ANDREW GUARERTE. . . R

I nts were made at the hospital that

fn the evert ANDREW GUARENTE should indiocate his intention of

leaving, or should request his elothing, with which request

the hospital efficials would have %o comply, that the New York
Division be notified immediately by t elephons. .

Immediately after Agents' visit to 3t,
John's Bospital, and after conveying this information to
Assistant Special Agent in Charge T« J. Donegan, the latter
comrunicated with ¥r. KoIntire at the Us 8. Attorney's offioe,
¥iami, Florida, and informed him of the facts as set out above.

Very truly yours,

Re WHITLEY, : o
Special Agent in Charge. v

/oo-Buruu ST R




JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

Federal Burean of Inuestination K
HAnited States Depariment of Justice -
Washinoton, D. .

EAT:MC June 2, 1937.

‘.:- - Timez 3:00 Pouo /

MEKORANDUM FOR_THE DIRECTOR

Re: OBremer Case

I called Special Agent K.R. McIntire at Miami, in connection
with the subpoena duces tecum issued for you, as referred to
in my previous memoranda, and asked him just what Mr. Carr
intends to do about going to Tampa. .

Mr. McIntire stated that Carr has tried to get in touch with
Riley, one of the defense counsel, who is out of town and is

not expected to return to Miami until Fridsy of this week. Mr.
Hyde, the other defense attorney, has stated that he does not
know what Riley has in mind end will not be able to see him until
he, Riley, returns on Friday. Mr. McIntire stated that Cerr is
going to get in touch with ¥Mr. Parrish of the Criminal Division
of the Department, informing him of the situationm.

I asked Mpr. McIntire if it would be possible to get a commitment
from Hyde that it will not be necessary for the Director to appear
on June 7th and that he may appear on June 10th or 11th, in the
event his appearance is necessary, in order that you may be able
to keep some of your outstanding commitments and cancel those

you will not be able to keep..

MUr. McIntire said he would try to obtain a statement from Hyde
and will keep the Bureau informed.

RECORDED e
E.Mi. TAMM,

‘* %’F Q i?_ x JUN 5 1337 o
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Form No. 1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

THIS CASE ORIGINATED AT CIRCIITWATI, CHIO LeYe FILENO. 72120 1°
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE
NEW YORK CITY 6//37 /28 to 6/1/37 H. C. IESLIE
1 Tmx U CHARACTER OF CASE ]

_ GEORGE TININEY;
DR. JOSEPH P{-1'02AN with aliases, Fugitive,
I.Ce #1232, et als

KIDKAPING; OBSTRUCTION OF
JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
| NATIONAL FIREARLS ACT.

SV

REFERENCE:

DETAILS:

ETVARD un.oru:zbnmmn = victim,

SYNOPSIS OF FACTS:

Investigation at West New York, N.J., and

at New York City, NeY., developed that
AYDREWAGUARENTE had been confined at St.
John's Hospital, Long Islend City, KeY.,
since 3/1./37 under neme of ANDREW S RAYMOND.
On 5/31/%7 subpoens served on ANDREw GUARENTE
at St. John's Hospital calling for hLis appear-
ance in Fiemi, Fla., 6/7/37; questionable
whether GUARENTE can be removed due to his
present ailment. Dr. George C. Biondi stated
"Raymond" would be able to travel without
detriment to his health if accompanied by
mele nurses. .

e
7'

P.

Report of Special Agent He C. Leslie, . -
New York City, 5/28/37. Letter from Miemi
office to New York office 5/29/37.
Bureau letter to Kewark offite 5/1/B7.

v

This is & joint report of Special Agent
Vie Jeo McNulty and the writer. :

ar N .
A ORWARDED, “{ L 1:)1 Al IUX' »”, Eu:um: DO NOT WRITE IN THESE SPACES
N 2 180 THALY surv ew
- COPIES OF THIS REPORT ]
_3=Bureau S DESTROYED
2-Cincinnati
2o ians e @5 ,
l-Philadelphie )
. 1-Kewerk s = o
| 2-tew York ) ,//,,(/ Y,

2

L
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U.S. GOVERNNENT PRINTING Of‘ltl/ 7—“‘/
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e On the afternoon of ey 28, 1937, a mail

- tracing was received at the New York office addressed to

‘ ALBERT A. GUARENTE, 2808 35th Street, Astorie, Long Island,
NeYe, postmarked viest New ¥ork, Ne. Jo., May 2, 1937, 2:30 P.M.,
bearing no return address. Immediately upon receipt of this '
tracing Agents proceeded to West New York, NeJ., and there
interviewed LEO S. SWANWICK, Postmaster of that district.
MR. SVWANWICK exemined his postal directory which contains the
names of the residenmts of the town, and same reflected no
indivicual residing thereir by the name of GUARENTE. He also
caused the twenty-three carriers of his station to be inter-
viewed and none of them recalls ever handling any mail for
an individual by the name of GUARENTE. MR. SWANWICK also
advised that there vas no one by the name of GUARENTE receiving
meil at "General Delivery," nor does anyone named GUARENTE
have a private box at his station.

Upon examining his records as to fxwarding
addresses of individuals who had formerly resided at west New
York, Nels, iRe SHANWICH located a record which reflected that
an individual named GUARENTE care of RAYNTID who resided at
12531 Eoulevard East, dest liew Yorlk, Nele, had left a forwerding
address as of Lovember 1, 1933, for 309 liest 57th Street, hiew
York City.

X Agents subsequently interviewed Xr. and Mrs.
" FUNK at the apartment house located at 1231 Bouleverd East,
} - West New York, Ne Je., and the FUNIS recalled/GUARENTE having
' resided in Apartment D9 their house for about three years

prior to October 1, 1953%;/that to their knowledge this
~\UARENTE'S given name was CHARIES, and the latter was lmown

to have two brothers one named JOHN and the other named ANDREW
the latter known to them to have been in ill health and to have
gpent his winters in Florida. A photo'rraph of ANDREW GUARENTE
was displayed to the FUNKS and they “irmediately recognized same
as being that of ANDRE.\i"GUARENTE who oocasionally stopped at
1231 Boulevard East with his brother CHARIES.

The FUNKS could furnish Agents with no
information as to what ocoupations the GUARENTE brothers followed,
as to their personal history or as to who their friends were
about town as they were very quiet and did not mix with any
strangers as far as the FUNKS knew.
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Agents interviewed JCHN &IGG, Resident
Menager of the apartment house located at 309 West 57th
Street, New York City, and he advised that one CHARLES
RAYMOND who formerly resided at 1231 Boulevard East, West
New York, NeJe, had occupied an apartment consisting of
bedroom, kitchen and bathroom at this address from

October 1, 1933 to Sgptember 30, 1936, at a monthly rental
of 450; that CHARLES\RAYMOND was known to him to have been
connected with the dress house of George Jacobson & Col,
1,00 Broadway, New York City, and to have maintained an account
with the Greemwich Savings Bank at 36th Street and Broadway,
New York City. Atthe time of renting the apartment CHARLES
RAYMOND gave the following as referencess

Brother ALBERT GUARENTE,
: 2230 Llst Street,
Astoria, LeIle, NeYe

Se. Ke BALL,
20-1;0 £ast 13th St.,
Brooklyn, Ne Ye

RIGG advised that RAYMOND left hdb forwarding address??gdded
that he knew CHARLES RAYNCND to have also used the name
~ GUAREINTE, though for what reason he could not state, also
that RAYMOWD hed two trothers whose names he could not recall.
However, upon displaying & photograph of ANDREW GUARENTE
to Nr. RIGG he recognized same as being that of an individual
who had called on CHARLES RAYMOND on numerous gcoasions and
who had also occupied the apartment of RAYNOND during the
summer monthse. .

-

Immediately following the interview with
Yr. RIGG and on the assumption that ANDREW GUARENTE might be
using the pame RAYMOND and be confined to & Catholic hospital
in Long Island, NeY., as set out inprevious reports, under that
name, Agents contacted several Catholic hospitals in the Borough
of Queens, and after telephonically contacting St. John's Hos-
pital, Long Island City, N.¥., it was ascertained that there was
a patient there by the name of ANDREW S. RAYMOND. -

At St. John's Hospital, Long Island City,
NeYe, Agents contacted Sister Eernardette, Superior of the
hospital, who advised that AuDREW S. RAYWOND giving his address

“3e
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as 25-41 30th Road, Astoria, L. I., NeY., his age as forty-
seven, and his occupation as unemployed, entered the hospital
on March li, 1937, as a charity patient giving as his only
relatives two brothers = alive and well - parents, deceased,
and also supplying the following telephone numbers which were
to be called in case of emergency:-

Ravenswood 8-082; (which is listed to ALBERT A.
. GUARENTE, 2808 35th Ste
Astoria, Lele, N.Yl)

Ravenswood 8=-6372 (listed in the name of CHARLES
RAYNOND, 2541 30th Road,
Astoria, LQIO, NQYO')}\

that RAYMOLD since enterirg the hospital has been confined to
General Wagd, #D2, Lth floor, which is under the supervision
of liss GeAliacEACHERN; further, that RAYMOND sincg his arrival
at the hospital has been treated by DR. GEORGE C./ABIONDI,
visiting surgeon with offices at 125 Eest 55th Street, lLew York

City.

Sister bernardette who evidenced a keen
desire to cooperate with Agents called for ANDREW S. RAYMOND'S
chart end on exemining same stated that when RAYMOND arrived
at the hospital he had a temperature of 105 degrees and that
he was in & serious condition and was not expected to live;
that he was subsequently operated upon on three occasions, his
ailment being urethral troutle, and that while his temperature
at the present time is normal and he has ooccasionally been up
and out of bed since May 17, 1937, it was her ¢pinion that
RAYI'OND would never really make a complete recovery and that his
case was chronic and he would finally have to be removed to a

“city instifution. Sister Bernardette éxplainéd that all charity
cases may remain at the hospital for a period of two months

and that they are then removed to a city institution, and that
RAYMOND'S time is over=due and it is only a matter of a short
time when he will be removed to a city institution.

Sister Bernardette stated that while she kmew
RAYMOND as a petient, she did not come in contact with him to
any great extent, and she called for nurse Mac BACHERN who 1s
in charge of the ward where RAYMOND is confined. A photogreph
of AKDREW GUARENTE was displayed to Miss MacEACHERN and she
advised that same is a photograph of the patient in her ward

-)_*-
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registered as AXDREW So FAYNOHIDe 4t this time Sister
Bernarcette and kiss LackACHERL were advised that"RAYkOwD".

is wanted by the Government as an important witness at a

triel to be held in the Floride Disttict Court on June 7,

1937. Miss MacEACHERN stated that it was her personal opinion
. that"RAYMOND™ ocould not be removed in his present physical '
condition; Sister Bernardette agreed with this, and they

based their reason for same on the fact that sinoe "RAYMOND"
has two tubes in his system that have to be removed every three
or four hours and since "RAYMOND" cannot treat himself, he
therefore requires medical attentione- S -

DR. GECORGE C. BIONDI who has been furnishing
professional services to MRAYIOND" since his arrival at St.
John's Hospital on Farch L, 1937, advised

¢ has treated "RAYNOND" for

e erview with Dk. BIONWDI
e informed Agents that whether"RAYMOND" appeared at Florida

or not, it was only a matter of a very short time when he would
be transferred from St. John's Hospital to some city institution
gt which time "RAYLOANL" would be no longer uncder his supervisione.

Immediately thereafter Agents comrunicated
with Assistant Special agent in Charge T. Je. Donegan who
telephonically communicated with the Miami office and advised
that ANDREW GUARENTE had been located at St. John's Hospital,
Long Island City, N.Y., where he was registered under the name
of ANDREW S. RAYNOND. Agents were subsequently advised by
¥r. Donegan that a subpoena would be forwarded to the New York
office for service upon GUARENTE.

Immediately upon receipt of reference Miami
letter of May 29, 1937, enclosing subpoena fof the aprearance
of ANDREW GIAREKTE in the U. S. District Court-for the Southern
District of Florida in the City of Miami on June 7, 1957, Agents
contacted Deputy U. S. Marhals Quinh and Mae Maher of the
Eastern District of New York, on the morning of May 31, 1937,
and together with said Marshals proceeded to St. John's Hospital,
where the subpoena was served on AKDREW GUARENTE.

At this time ANDREW GUARENTE informed Agents

that he was the individual who had appeared .at the New York
office at 370 Lexington Avenue on August 22, 1935, and made a

=5
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verbal statement to Assistant Special agent in Charge J. He
Hanson regarding his contacts in Florida, and also identified
certain photogrephs for Mr. Hanson, and advised that he believed
he had seendXARPIS at the Empire Hotel ir New York @ity just
prior to his visit to the New York office, GUARENTE explaining
that the main reason for furnishing this information to the
Govermment was because he believed he would be entitled to a
reward if it was on his leads that KARPIS was arrested or
located. Coe V

GUARENTE in his conversation with Agents
stated that he was & patient at St. John's Hospital under
the name of ANDREW S. RAYMONWD and because of the wonderful
treatment he was receiving at the hospital, requested Agents
to treat this information as strictly confidential. GUAREITE
also stated that due to his physical condition he doubted very
much if he would be physically able to proceed to Miami to
comply with the terms of the subpoena served on him, although
he stated that he was willing to help the Government and supgested
that if possible, the Covernment make some arrangements to secure
e deposition from him end aveid his being removed to Kiami.

: o= In the course of Agents' interview with
GUARENTE at which time he was confined to bed, it was noticed

that there were two tubes inserted in his abdomen for the
purpose of draining the urine fram his kidneys, and that there

were numerous soars on his abdomen the results of recent

. operations.’ ;

In the course of Agents' conversaticn with
ANDREW GUARENTE at Ste. John's Hospital it was observed that
the facial expression of ANDREA GUARENTE bears a striking
_resepblance to the facial expression of ALBERT GUARENTE, ANDREW'S
brother, who was previously held as & material witness and subse-
quently released. ’

- In conneotion with reference Bureau letter
of May L, 1937, in which the New York office is requested to
locate PEGGYAO'NEILL and conduct invest igation as to whether -
or not she could furnish any specimens of the handwriting of
DUKE\RANDALL, it is noted that in a letter to the Bureau fram
the Newark office dated May 5, 1937, the Bureau has specimrens
of RAINDALL'S hendwriting and the MNew York office déeires to be

—bm
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"~ edvised if further specimens are needede

Until further advice from the Niami office
this case will be held pending end inactive in the New York .

v

office.

PENDIKG

-if



Federal Burran of Inuestigation
NUnited States Bepartiment of Justice

P. O. Drewer V, Pleze St=tion
Seint Louis, Missouri
My 35105
JUN 2993
Special Agent in Charge,
Peoria, Illinois. O

_ DR, JOSEPH P.-MORAN, with aliases, m}um.
1,0, $12523 ET AL,
Deer Sir: EDWARD GEORGE BREMER, VICTIMj
KIDNA.PING, OBSTRUCTION OF JUSTICE; eto.
Due to the reellocetion of territory, I em ‘tranmzttd.ngharewi,th

the following SERIALS

\ . Re: GRORGE TIMINEY, with aliases;

- 1364 = Sumary Report of § peoisl Agent A. Paul Kitohim,
Cleveland, Ohio, dated 9/8/36.

1407 = BReport of Special Agent 8. B. Landrum, Kansas City, Mo.,
dated 6/1/37. |

1329 - (Exhibit 1¢) = Photograph of Kenneth R, Perry.
(Exhibit 15) « Photograph of "Babe",

RECORDED .;W7_-—‘_ _5._’24, I"' (r /

—r Pert e e ————. a—————

Office of origin: ¢INCINNATI
Status in Saint Louis office: PEXDIRG

GBN:C ’
Very truly yours,

Tl S= -
CC Cloveland .  CC Cinoinnati U ‘Ld%«'
), ©C Chicago ’ Cc st. Faul
\ . cc Bureeu Speciel Agent in Charge

cc Saint Louis



MEMBERS: RAY L. HUFF

ARTHUR D. WOOD, CHAIRMAN
CHARLES WHELAN, M. D.

T. WEBBER WILSON

Bepartment of Justice
Mnited States Board of Parole
Hlashington

June 4, 1937

Honorable J. Edgar Hoover,
- Director, Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

Dear lir. Hoover:

/
/

/ In re: Delores‘Delaney, No. F-37-1'M

Thank you for your letter of lay 28 with pertinent
information in relation to the above captioned cese,

The aepplicetion for parole was rejected on Febru-

ary 12,1937, and the Board does not contemplate disturbing
its prior action. The prisorer will become subject to
relesse by expiration of the maximum term, less statutory
good time allowance, on November 30, 1938. She will serve
the earnmed good time under our supervision as is provided
by Public 210, unless, of course, her demeanor is suck as
to result in a rorfeiture of good time.

Very truly yours,

ARTHUR D WOO0D,
Chairman,

v

nmmm 7’”4
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PAROLE EXECUTIVE



BRIEN MCMAHON
ASSISTANT ATTORNEY GENERAL

Bepartment of Justice
Washington -

June 4, 1937.

MEMORANDUM FOR MR. HOOVER.

I am just in receint of the following telegram from
Charles H:‘farr, Special Assistunt to the Attorney General
at Mieni:

"COUNSEL FOR ADANS ADVISED TODAY THAT
HOOVERS PERSON/L APPEARANCE UNNECES-
SLRY IN AKSV.ER\SUBPOENA BUT REQUESTED
HOOVER DFSIGNATY OFrFICIAL FRO HIS
OFFICE TO APPEAR VITH PECORDS IN
ANSWER SUBPOENA"

Will you please advise me of tae representetive of the

Buresu designeted to zomesr with tae records e=1lled for in
the subpoens heretofore issued for jyour epeirznce.

BRIEN MciZAHON,
bssf\=tant Attorney General.

RECORDED .
& _ oo .
INDEXED 7 < 7 2 I $l 3(9? — e
- "
“i 4"7\ - \\‘\‘“ ,



JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR
Federal Burean of Inuestingation
nited States Bepartment of Justice i
MWashington, D. C. /
__EAT:MC June 2, 1937.

Time: 11335 A.M. /

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

REs OBremer Case

With regard to the\/subpoena duces tecum issued for your appearance
in connection with the trial of Joe Adems and Duke’%andall, I called
Special Agent K. R. McIntire at Miami, advising him that the Attorney
General has issued very emphatic instructions as to the procedure to .
take in this matter. The Attorney General desires that ¥r. Carr and
_ the defense counsel appear before the court, the defense coumsel stating
// directly wkat they want you to testify to, in order to determine if it

is necessary for you to appear personally.

I instructed lr. ¥cIntire to have Mr. Carr call Mr. Frank Parrish,
of the Criminal Division of the Department, as Mr. Parrieh has been
unable to contect Mr. Cerr, which Mr. McIntire said he would do.

Respectfully,
E. A. TAMM,
y 4
- - — RECORDRY, e e

-
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FEDFRAL BURRAU OF INVESTIGATION EA"$CDW
UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

S
EHOGKDEDTo:  COMMUNICATIONS SECTION. JURE 4, 1937

Transmit the following message 10! K. R. MCINTIREj
MIANT OFFICE

LT «

BREXID YOU ARE HEREBY DESIGNATED TO APPEAR AS MY REPRESENTATIVE IN
RESPONSE 70 THE SUBPOENA DUCES TECUM ISSUED FOR ME UNDER DATE OF

MAY TVEYTY EIGHTH IN THE CACE E&ITI'I;LED UNITEDSTATES VERSUS JOSEPH

Trmrerar T,
-

" R ADAKS AND HENDRY RANDALL AT SUCH TILE AS THE APPEARANCE CALLED FOR

IN THIS SUBPOENA IS NECESSARY.

HOOVER.
- por
T
.. “' - . - -
i
¥
¥
WESTEES UNION
‘ .
2 CoL ) ( ’O 7:) —’ [

SENT VIA - .t M Per - -




Mr. ansé};

! : - - . o . . . . ,  N .‘ » ' . Tol.on ,K_,_. 1
: ‘ - o o Lt S o - \ if Mr. Bauzhmarn ...
OPRT R P O ) J e Gz
: - - - o B o _ 8 M- CoiT2y ... .. -
i L ' ’ Lo e -
. TELETYPE ,
. ~ . . ' - : W H

.. ‘ S - i Mr. Hulo oo
"-‘ R T B . ) : D L. Y roy. Josephi .ooon.n :
' - - . e
: o ' ) : o - : ] Mr. Lester :
. . . : ' Mr. Niciok:. ...Zo ],
- ER - Mr. Quian ... /...~

T yea LA
7 ) DECODED COPY - “, . ’ ‘. Mr a0 Yo
FBI CLEVELAND JUNE 2 - 1937 7 10 PM EST LRL i G‘“‘“‘Q:\Z?
. Lo H Rt
, DIRECTOR JEURUUU §

‘§ Mr. Foxyvrorth.......

Wr. Glavia ...

éG) ")
( > . v

i
~
~

PHONE. BREKID AGENT WYNN ADVISES HE HAS BEEN CONFIDENTIALLY INFORMED
———————
BY US ATTORNEY FREED THAT GRAND JURY TOLEDO VOTED TRUE BILL TODAY ,

s+

AGAINST THE TEN SUBJECTS MENTIONED IN TELETYPE OF TODAY BUT THAT “3;‘; \:
FORNAL RETURN IXX OF INDICTMENT WOULD NOT BE MADE UNTIL JUNE 10. "? ? J;
\9 N _\‘;"

CONFIDENTIAL NATURE OF THIS DATA IS STRESSED. \DzJ -

" AGENTS A. Pe KITCHIN AND E. Jo WYNN WILL PROCEED TO KANSAS CITY
TONIGHT FOR WORK ON BAKER éAsi; AGENTE A. DICKSTEIN WILL RETURN TO

' NEWARK TONIGHT AGENTS S. K. MCKEE AND J. Lo @ADALA WILL PROCEED TO

MIAMI TOMORROW AND AGENT D. P. SULLIVAN IS EXPECTED TO PROCEED TO
' LITTLE ROCK TOMORROW. T

UNRECORDED coPY FILED I

MACFARLAN

:«m o _,.QE,,..;_,[? 57¢ /%’5*7/ /

D .é : ci wi ©

KECORDED CoPY FLLED 1IN G [

o&i f?\o
' . 4
. ’; N
! potde et SIS AP P S XU SA VR R OLEE PRI B A R !




JOHN EDGAR HOOVER
DIREGTOR
.

Federal Burcan of Inuestigation
Hnited States Bepartment of Justice
MWashington, D. C.

EAT:MC June 2, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR 151;L7//
Re: Bremer Case V\

I called Special Agent K. R. McIntire at Mieml relative to thg/égbpopggQ
issued for your appearance, as referred to in previous memoranda, and
inquired of him as to why we can't get in touch with Riley and ascertain
his opinion as to the necessity of your appearing as ordered in the

subpoena. ¥r. McIntire was instructed to try to get a commitment from
Carr to the effect that it will not be necessary for you to appear.

Time: 3:17 P.M.

I advised Mr. McIntire that we are trying to get the Criminal Division to
send the Bureau a memorandum stating that it will not be necessary for
you to appear in Florida until further notified.

Mr. MecIntire advised that he will try to pin Carr down to making a
statement as outlined above, and will keep the Bureau informed.

Time: 3:22 P.M.

Mr. McIntire at Miami called me and stated that Carr has talked to Hyde,
who stated that he is not the attorney in this case, being an associate
attorney, and therefore cannot say when the Director must appear. Hyde
gave the address of Riley as 1515 Brooklyn Avenue, Brooklyn, New York.
Mr. NcIntire further stated that Carr had conversed ‘with Mr. Parrish and
the latter had told Carr tc let the matter drop until Friday when Riley
returns. Carr further stated he believed this was @ Départmental matter
and that Mr. Parrish should contact Riley for the desired information.

I told Mr. McIntire that the Attorney General had specifically stated he
desired this matter settled today, and again mentioned that we are going
to try to obtain the above mentioned memorandum. Then if Riley appears
on Friday, it will be Carr's duty to ascertain his intentions in the
matter. R & i kX

respsienyys 15 7= (572
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JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR

_ Federal Burean of Inuvestigation
EAT:sIM Hnited States Department of Justice
Time - 5:25 P. M. Washington, B, C.

June 3, 1937.

MEIORANDUN FOR THE DIRECTOR
) &)
RE: JOE ADAMS

lMr. McIntire telephoned from iiami, edvising that with regard tg*buarante,
Ur. Carr desired his presence in Miami in order to determine if he is going
to be of any value to the Government in connection with the sbove case.
McIntire advised it will be necessary that Guarante be accompanied by a

male nurse because of his condition and the question now arises as to the
picking out of this male nurse. Carr advised Mr. McIntire that he called
Mr. Parrish and gave him the situation, and slso sent a wire to him, Perrish,
requesting authority to expend $7.00 per day, plus travel and subsistence
expenses, for a male nurse to eccompany Guarante to Miami and return to

New York, and the request asks that the Marshal be authorized to advance
funds to the nurse and Guarante for the trip. Carr told lMcIntire that he .
thought the Bureau might be gble to help him in selecting this male nurse.

I told Mr. McIntire that it was the Marshal's job to find this nurse and
that the Bureau has done all it should in this connection, having located
Cuarante and ascertained his physical condition. I further informed him
that this vwas a metter between the Iepartment end the Marshel and the Pureau
will not state any official opinion.

K ¥eIntire also told me that Carr had talked to Mr. Parrish, who said that
e the Departuent was getting out a zemorsndum for the Director stating he would

not have to appear on the 7th and that 1t would be up to Mr. Carr to prevent
any unfortunate occurrences down there. The Department hes notified Carr
that the responsibility would rest with him. Mr. McIntire stated that

he told Carr that as soon as they could get word tomorrow thet Reilly was

in town, they vill have to get jn touch with him and get some snzwer on this
matter. Mr. McIntire expressed the opinion that Reilly might be drunk and
they would not be able to get in touch with him, and if they were able to
reach him, might not be able to talk to him.
Mr. McIntire slso informed that Agent Kingian of the Oklehoma City Livision
had been notified to sppear in Miemi on the ninth, steting that Mr. Carr
thought this Agent had some information of value to the investigationm.

RECORDED 1-876- /'7‘,3 //_:ZI_._‘ |
& Resp / i SRR STR 1.
INDEXED.

E. A. TAMM. 57 }0 S




Fedreral Burean of Inurstigation
United States Departiment of Justice . .
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oo livs of th 2 subieet ozl oned to therms scimrents cE o to
guinvouil-z o re glso mrie =7 ilis
~he men were cautioned tlLat extreme crre

should be exercised in the zrrects of the various persons
concerred in this m=tter, and thet no rourhness of eny kird
should be indul-ed in except in tie way of self deferse,
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was essirneé should erercise perticuler care T took care tc¢
gssi~n men to arrest [mershzch vro, T felt, were especielly
ceneble in that trpe of work. It wes et:tei thet preliminary
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR
K

Federal Burean of Inuestination
Hnited States Bepartment of Justice
Washington, B. ¢,

EAT:MC June 2, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

g (o}
<[i RE: Bremer Czse

I conversed with Mr. Cgrusi of the Department, who stated

. that after talking tg Carr, the Department can see_no
- / ggssgble harm in not having you appear until Friday, as
/ / subpoena 1s returnable Monday and it e Cerr
y three or four days to present the Government's case.

I requested Mr. Carusi to see that a memorandum is forwarded
to the Bureau specifically stating that you will not have
to appear until further notified, which he azreed to do.

Respectfully,

E. A. TAMM,

REo(lRDED '7 _ \5’7 £ - /"%376;

INDEXep = - =



JOHN EDGAR HOOVER

DIREGTOR
Federal Burean of Inuestigation
Hnited States Bepartment of Justice -
- Washington, B. . [/ ,
_ EAT:FP Jue 4, 1957

Time - 12 Noon

MEMORANDUM FOR_TEE DIRECTOR

I called Mr. licIntire at Miami to check with him
", upon the dste of & report cgnteining the gstatement of

- Vynone~Burdettie and DeloreS Deleney, which I felt should be
"included in the reuorts being ezssembled &t the Bureeu to be
produced in answer to & subpoena duces tecum, if it is neces-
sary to oroduce the repjorts, &nd he &dvised wme thet he hed

. tulked to you ebout the sub.oene which had been issued for you

and had informed you fully es to the present ctstus of the

metter.

Resgectiully,

E. A. Tamm.

;'.l\.‘ 7 ] (o] .
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Federal urems of Jntoestigation ey

H. 8. Brpariment of Justice . .
',
Post Office 3ox 812 / p o E
Chicazo,Illinois Cn
May 28, 1937 é.‘,?.—.. :
J]p]—; y-
Personzl and ¢ t
Confidential }
Director — s
Federal Bureau of Investigation 2 Tracy oo
Vashington, D. C. O : Mias Gaedy...ocoeeel ]
Re: 3BREKID -
h—-_—‘

Dear Sir

On the evening of May 25, 1937, Mrs. Earr@yer stopped
at the Chicago Office en route to Toledo, Ohio, where she
was under subpoena. During the course of the conversation
with Mrs. Sawyer she infomed the writer that the Bremers' -
bank in St. Peul, Minnesota, had orizinally been started

solely with the money obtained from the Denver mint rodbery.

Mrs. Sawyer also informed the writer at the same time that
during the entire prohibition period Brener had sold real
beer to Harry Sawyer and herself; that this beer had been
token out of the brewery throuzh a tunnel and had been
delivered to their saloon and that this beer had been sold
by them at their sgloon dnring the entire prohibition

period.

The above information is being forwarded as of possibl
interest to the Bureau. :

Very truly yours

DLISY %F(L%;@ o

7-82 Special Agent in Charge

ce=St. Paul RECORDED

\pouxzn | 1-5706= JH-S

FECLD L L. " l-uref e..(».b'uf'_.A'ié-,.‘a
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Federal Burean of Inuestigation

nited States Bepartment of Justice

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

June 4, 1937.

Director,
Federal Bureau of Investigetion,
Washington, D. C.

Q

Re: BREKID
J Dear Sir: ‘

{ ' On the morning of June 3, 1937, Special Agent D. P.

A Sullivan telephonically contacted Inspector E. J. Connelley at

/ Newark, New Jersey, and advised him of the fact that the Grand

K Jury at Toledo, Ohio, had completed its inquiry with reference
to the herboring of the Karpis-Barker gang at Toledo and

‘ Cleveland, Ohio.

é ' During this conversation, Inspector Connelley was
advised of the intended action of placing larie)Bailey, Lou
{Poole, Renel Fleming, nee Holst, ThelmajFolst, adelinefAnsus,
Selly {Jackson, Florence (Jasany and Pauline jJackson, under a
continuing ;Lsubpoena, whereby the Bureau might be able to take
adequate action in the event any of the above mnentioned wit-
nesses are intimidated or any attempt made to threaten them

prior to the trial of this case.

lr. Connelley suggested that it would probably be \
more advisable to havet\wgmg;s issued for the above mentioned
‘persons as_material witnesses and stated that the possibility \
of issuing warrants for these persons as material witnesses be
called to the attention of United States Attormey Ererich B.
~Freed; that it would no doubt be- agreeable to ¥, Freed to -
allow these persons to be released“on their own recognizance.
. Connelley indicated that this would probably be preferable
to the suggestion of placing the above nmentioned persons under
subpoena, as there would be no question of the Bureau's juris-
diction to take action if any of the persons were threatened

. e to intimidate them. -/ >0
?q-wa x'e 4‘/..72,1:,,&“ attem_pt mad RECORDED & INDEXED - 6 é -~ / 4~ 9 / g o
b b-so- 37 0%0 Special Agent He B. Dill contacted United States
Attorney Freed in his office on June 4, 1937, at which time
1%r. Freed advised that no warrant could be issued at the .
’ present time for eany of the witnesses in this case, in view
of the fact that no indictment had as yet been ret% tha'l/:é

i

{
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Director
Page ~2- 6/4/37

the witnesses in question are still under subpoena to the Grand
Jury and will remain so until June 10, 1937, at which time he
expected the Grand Jury to return a true bill with reference to
the subjects in this case. He stated, however, that on June 10,
1937, warrants would be issued for the persons named by the
Bureau to whom the Bureau thinks it would be advisable to have
warrants issued. lir. Freed requested that a list of the nemes
of the material witnesses, to whom the Bureau desires to have
warrants issued, be prepared and furnished to hin at Toledo, |
Ohio, on June 10, 1937; that he would also like to have an
agent of this Bureau present in Toledo, Ohio, on June 10, 1937.

, Mr. Freed stated that he did not believe the trial
of this case would be had until the latter part of September
or the first part of October, in view of the fzact that no
Federal Judge has been appointed for the Western Division of
the Northern District of Ohio.

Very truly yours,

Phswre/parla—K{

J. P, VacFARLAND,
Special Agent in Charge.

HBD:MC
7-1
cc - Inspector E, J. Connelley,
Newark, lew Jersey ot
Chicago

- . Cincinnati . '- e ..

S



CC-162 Mr. Nathen

JOHN EDGAR HOOVER : Mr. Tolsew
DIRECTOR ' * Mr. Baughman

Mr. Clesg

Federal Burrau of Investination - Mr. Cottey

IMC:TRM Hnited States Bepartment of Justice e

&'57 6 - Mr. Sgan
7 Mashinogton, D. . Wr. Faxwerth

_ . Mr. Glavia

Mr. Harbe
Mr. Joseph
- - Mr. Lester
Date Jupne 10, 1937 Mr. Nichels
Mr. Quinn
Mr. Schilder

Mr. Tamm
MEMORANDUM FOR MR. TA Mr. Vracy
(3/ ) d Miss Gandy

o
Re: BREKID

With reference to the attached

letter dated June 4, 1937, from Special

_ Agent in Charge MacFarlend, he telephoni-
cally advised on June 9, 1937 that Special
Agent Dill was leeving for Toledo that
evening in compliance with Lir. Freed's
request for an Agent to be nresent at Toledo
on June 10, at which time the Grand Jury
reports,

Mr, MacFarlané stated that they
contenmplated obtaining material witness
warrants for the three Jackson sisters, the
two Holst sisters and possibly one or two
others. .y

Respectfully, e

Ve
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| x&mcs Dm’iin. v.u. rug."x.o.msl..
etal, Superior Natiomsl Bank,

) L . - Superior, Wisconsine = - LT

. BA!ix. ROBBERY |
_ " please refer to Bureau lette dated ¥ay 27,
1937 (7=576) vequesting that Benjanin F, McKay, StePsul,

Mianesota, be interviewed for informstion pertaining to -~ R

M¥aurice Den:uinge

}

e
’

In this connection pleuse refer to my report

datod June i, 1937, reflecting imvestigation made by
Spocial Agent Fe G MoGeary following a telephone ocmni=
nication to this offioe from Xokay roh_tiw to Denninge

¥ : ; . . ? \ ; : y
r In view of the fact that McKay docs not have °
any informstion of valus, no further fuvestigation will
boudonnlou;dﬂoedbthooontrarywmsm‘m
| R - Very truly :o_wf' L

ST Bpecial Agent in Chargse
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1

THis cASE ORIGINATEDAT Cincinnati, Ohio FILE NO. 71
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADK
CLEVELAD, OHIO 6/4/37 5/25-6/3/37 D. P. SU‘LLIVAH Dps:uc
: o : ‘ o T KIDNAPIING ; HARBORING OF
= CHANGEDS - .- . = .’ o e T FUGITIVES; OBSTRUCTION OF
SR S LI JUSTICE; NATIONAL FIREAR'S ACT.
) ALVII K4RPIS, aliases. Albin Franciszkarpavicz, A.Zbg er, Raymond R
- mm A OPandley, Geor eoﬂaller, vin“Korpis, A. - ['f D
’ )f\ . . T e OKorpis, Earl¥Peel, Alvi apis, George S
B S e " R EﬁHamilton, ‘hunter, R& rpis, . . “_
: . v o - B, L.OBt;rns R. L¥ Burns, J, J {’Burns, I
1 R S ’ 'ﬂilliam*ﬁohman, William 3.40 Re B .~
‘ ‘ - 7 Nelson,.Earl LymanBurps Merion)Bradford '
‘ - Marion'%radrord He Jo 11greth He Geo
) C e , A eth, Howar@.!ilgreth, E. L.oBurnes, o
- AT N ReyHall, DarfMurphy, nChi€Karpis, Reymond .
- s y: : ¢Hadley, Albin“Karpis, "James", Charles M. ‘
d . o Bronson, Leroy@iorrison, E. M. B er, H.

_ o - cLVagner, He G.Odeggongr, Elme
i B . . o e Eo N, agner, Ed?d H @er L' 0. Ods,'

A, S/Green, S. AY Green, RaytGregn, E. Ne
&Green, Charles A 'Ric?&:ds, W. B hman,
J "31im", Reymond Alvin-Kerpis, Rayllarson,
e e e T H@heleon, R. J& Burns, Refhadley, ~ -~
' R. SpCarson,ﬁIawes, Elray N{’Beaudry,

/ b _ , , C. WBrend, W %a Williem Cp,
3 » " Hlohman, N. 0.4911 Doc _Doe, Ed Boods,
‘ e ;_ L FrankCGuthrie, Ra ller, annng. E. F.:
oan 1 . €rollins, Eaw£X'Hara, Frank ALbleason, E. -
) "' ¢ Collips, Sonmyifiller, 0LAmes, has&ifiller,
H. L nB, F. n.@&wson, RO G Yes, Jr.,
% “prra ‘PROBST, aliasea. Edith@an-y, Edith G’ecker, ;\ ‘ L
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= ) COLIN I‘UNRO, aliases. ) Co_lin‘%onroe, "Coolie"”;
[ Sy {vr - - D -..\\ ;. e s . ‘.“'—" f&‘.-
R FRANK PETER GREEmAm, o PR SR
RO ~aliases: - . - Frank P _Greenwald, Greenie; "
DR. JOSZPH P.OM(RAN, e O i)
'aliases' o "Doc" I&oran, J’oseph . loren,
' oo e Joseph C.“Moren, J. amnond,
FUGITIVE, I. O. No. 1232;
&)
EDJARD FRANCIS McGRAW;
¢ P e ,..,;'.
_ CLARA McGRA.w;.." R » - - " S )
MILTON IETT, aliasesS: - Te M. Letts, Jo M. tz, Thomas
' J£€Shaw, Cerl er; .
| snBoKER, eliases: RovertZPratt, T (ery Bratt, momy i
' € GColeman, Ralphool, Ralph'Telson;
JOSTEPE H.CADM;S, aliases:? Joe h.cadams, IoeCAd&ms'
E@]DHYQANDAIL, aliﬁéés. - Henry Randall, D.lkeQandall, Henry
e e CStern, . L
‘2 j’OHN F.%ORII.’\N, aliases: rneﬁoman, Sharkey, Smo‘-r" '
‘ 0 S harkey, - : ) "
. Q 0
BENSON GROVES, aliases: Benson H.-Groves, George Wilson,
- _ ‘ "Soup", Burns@arhy, B. GERrayson,
S S P T -~ .. . Bensoxg:Graves, >njamin (Grayson, )
pE T e hwian oo o0 B TEATT Burnd-Gorby, "Soup” .
B TR L S 2 Groves, Benson roves, Benjamin .
o ' G&*Grayson, Ber-Grayson;
e . AITHONY J. AMERSBACH," . & Q
s aliases: B FEEE Tony Amersbach, George oung,
~ L e e FUGITIVE. -
e ' ARTHUR W. HEBEERAND, -
aliases: “Art @e‘oer‘orand, Mt@ebe‘orand'

¢
EDi4iRD GEORGE BRILER = VICTILL

-Oe



:,5,04-,“

SYNOPSIS: Harboriné case ﬁt Toledo and Clew}eieind'; Ohio, |
- presented to United States Grand Jury sitting :
"'« at Toledo, Ohlo, on May 25, 1937. Presentation..

of case completed on June 2, 1937. TReturn on .
Grend Jury's findings to be made on June 10, -
1937. In signed statements, Earl Brazzil

" recalls he saw Ted Angus, Luclen Fleming,
William J. Harrison and Alvin Karpis in con-
wersation with Art Hebebrand, Tony Amersbach :
and James "Shimmy" Patton at the Earvard Club
in the fall of 1934; that he thereafter saw
Karpis conversing with Art Hebebrand, Shimmy
Patton and Tony Amersbach on several occasions

. at the Harvard Club, Seller's Saloon and at the .
"8ilver Grill, 28th and Detroit Avenue, until a

" few months before Karpis was arrested in May
1936, Madeline Angus edmits she saw Arthur R.
"Doc" Barker's photograph on a wanted circular
in the Toledo Post Office during the surmer of
1934 and thereafter associated with the gang.
Thelms Holst admits she enterteined Doc Berker
and Russell Gibson at her apartment in the fall
of 1934, after she learned their true jdentity.
Rena Fleming, nee Rena Holst, admits associating
EEEN with Doc Barker and Russell Gibson after she

: ™, learned ‘who these men were. These women signed

waivers of immunity and testified before the

Grend Jury. They denied having eny information

that George Timiney knew of the true identity

of members of the gang or that he associated

with them. Ruth Spangler, paremour of Art

Hebebrand, denied ever having seen Karpis,

o

-

.2 L' Cempbell or others Of the gang.al.the Twilight -

~ Tavern, Harvard Club or elsewhere in the City
~of Cleveland, at any time. . R

B, ' v "A R ‘\\L o P -‘\. ) ‘_;'F v ",\‘_ o — -
; ; L y L ' :
/ ‘ ) AN i i . !
. .. 7 - P - ” -
REFERENCE$ Report of Speciel Agent S. K. McKee, dated at

Cleveland, Ohio, June 3, 1937,

-3-
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DETAIIS: . The title of this case is being changed for the
o purposg, of deleting the names of Georg iminey,
. Joseph Roscoe, Tucian C.FFleming, Ren olst,

. 1;mdeline Angus, Ruth“ells, ThelndEolst, Jemes J&Jilson, - -

e AR Charles Joseph&?itzgerald, Oliver A Berg, Willien Weaver, .

: Volney(Bavis Dolores‘fﬁela.%y, Fillian JCHarrison, Russell
&Gibson, Fredbsarker, rry“Cempbell, John &rock, Arthur R.
€Barker, and Fred John Hunter, egainst whom no prosecutive _

_action is contemplated at the present time. It has been ascer-

" tained that the correct name of Edith Barry is Edith Probst,
not Edith”“Brobst as contained in reference report. This cor-
rection is being made in the title of this case.

.. OnMay 25, 1937, the harboring case at Toledo and
Cleveland, Ohio, was presented to the United States Grand
Jury sitting at Toledo, Ohio. The presentation of this case '
was completed on the afternoon of June 2, 1937. The Grand
Jury will make a refurn on its findings on June 10, 1937.

AN

‘Earl Brazzil, who is employed at the Harvard Club
at Cleveland, Ohio, was interviewed at Toledo, Ohio, when he
arrived to appear before the Grend Jury. The folloving written

inal of this statement is being retained in the file of the
Cleveland Field Division:
v \; \; /" mroledo, Ohio ~x
} . : Y Uay 28, 1937. |

"], Ear razzil, make the following typewritten,
signed statement to D. P, Sullivan whom I know to be a Special
Agent of the Federal Bureau of Investigation;“Ue Se Department
of Justice., I d0O this voluntarily knowing that it can be used

- against me. ST T [T S

. *On August 8th or some day around that date in 1934,
. T obtained employment at the Harvard Club as a dice dealer. I

_ ' pave been employed at the Harvard Club con! inuously since that
. ‘time, A short while after I went to work at the Hervard Clud

. I saw Willie Harrison whom I had kmown for several years before

o during the time I worked in Toledo, Ohio. Willie wes at the

eewee— . . Harvard Cludb alone, I believe, the #irst time I sew him there.

I have been shown & photograph of willian J. Harrison and iden-

tify it as the photomph of the man I knew as Willie Harrison.

-4-

statement, signed by hin, was obtained from Brazzil. The orig-

.t
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After this I saw Willie with several other men whose identities
I did not kmow at that time, . From a group of photographs I have
selected the following persons I heve seen at the Harverd Club
in the Fall and Winter of 1934: Alvin Karpis who was called . .-
Slim; Milton Lett who was known as Willie; end Fred Hunter who

_ was known to me but whose name I did not know. There were :

. several other men whom I saw with Kerpis and Willie during the
fall of 1934, but I cannot recall at this time what these men
looked likes .. % . oo S

#T have known Bert and Ted Angus for several years
at Toledo, Ohio, and knew they were operating the Casino Club
on Summit St. in Point Place during the summer of 1934. I
cannot recall any of the above men except Willie Farrison at
the Casino Clud during the year of 1924, I know that Bert and
Ted Angus would generally be at the Casino Club either together
or singly when I was there and they were friendly with Willie -
Harrison. : : S e : :

e e vs g chort while after I first saw wWillle Harrison -
and Karpis and his companions at the Farvard Club in the late
summer or early fall of 1934, I noticed Ted Angus, Ludy Fleming
vihom I had previously known in Toledo, Ohio, Willie Barrison,

Alvin Kerpis and some other men whom I cannot jdentify but who

I saw with Karpis on other occasions about this time standing

- at the lunch counter galking with Art Hebebrand. I went over -
and said hello ‘to Ted Angus and Ludy Fleming and then went on

‘about my work.‘ I did not overhear any of their conversation.

" These men remained for geveral hours to my ¥nowledge and as 1 -
did not see them leave they may have been there longer. 1 have
been shown a group of photographs and have selected the photo-
graphs of Ted Angus, Bert Angus and Art Bebebrand and have o
jdentified them as being the men I ¥new by those same names

and who I saw at the Harverd Club on the above occasion. -1 s
have also selected the photograph~of Fred Barker and although °

T cannot positively state that I have seen this man at the.
Earvard Club, he Jooks femiliar to me &s one of the men I may

have seen there witthlvin }Karpis’,_aroun_d this‘lt_ime.{ 2. _

» . - / - . > R o ’
] recell that Karpis and Willie Herrison played
aice and would make bets of five, ten and twenty dollars at ‘
a time. I recall Kerpis changing a $100.00 bill once during .. ... ..
the game. I recall at different times seeing Karpis end the
men with him talking with Art Hobebrand and 'Shimmy’ Patton
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off to one side and Karpis appeared to be friendly with them..
1ilton Lett whom I recall was a 'shill' at the Harvard Club
frequently was at the Harvard Club when Karpis was there and '

I have seen him talking with Karpis. I have also seen Karpis.
at different times at the saloon operated by Charlie Sellers
which is located right in front of the Harvard Club. At times,’
Karpis would be with Willie Harrison and I have seen Karpis '
there with liilton Iett, Art Hebebrand, 'Shimmy' Patton, Tony .
~ Amersbach, drinking. . ’ ' S P o

5 e

R T T AR "" T A

: npAfter a while I recall that I did not see Willie
Harrison around the Harvard Club anymore, but I continued %o

see Alvin Karpis there at different times, but I cannot recall
who he was with. I am certain that Karpis visited the Harvard
Club up until a few months before he was captured when I learned

for the first time who this man really was. K

: , " have seen Ted Angus at the Earvard Club several

times. He talked with Art Hebebrand end 'Shimmy' Patton and

epneared to be friendly with them. I recall that Ted vas there
once with another fellow who I did not kmow.

. _ .. _"puring the time that Willie Harrison and Alvin
Karpis were visiting the club together, I have seen them
talking with Tony Amersbach numerous times, somet imes around
the entrance where Amersbach generally was. At other times

I have seen Karpis talking with Tony Amersbach in the yard in
front of the Harvard Club. I can state that Art Hebebrand,
Shimny Patton are pot friendly with the ordinary customers and
from what I saw I gathered from the way in which they talked
with Karpis apart from other people at the Club they appeared
to be friendly with him. R w

R ¢ remember once in the evening after work, Whitey:
mttison, a crap dealer at the Harverd Club and myself drove
own to the saloon at 28th and Detroit Ave. 1 understand that
this saloon is owned by '‘Shimy’ Patton. TWhen we entered I .-
saw Alvin Karpis, Art Hebebrand, Shimmy Patton and some other
fellows who used to hang around the saloon standing at the bar
drinking and taelking together. We just said hello to them and
after having a drink or two we left. The above persons were

still there when we went out. Willie Harrison was also with . ... _...

Kerpis that night and they were all talking together. I saw
Earpis in the same saloon after that on two or three occasions
with either Art Hebebrand or Shimmy Patton and he appeared 1o

be friendly with them.

-6~



7-1

{s contained on two pages and sign both pages to vouch for the
; - truth of the statements conteined in it. I do this of my own
-i  free will, no threats or_promiseg having been made to me. :

IR
g [ORET IS ¥y

Yl
z &

. ' . K- 4K3
) A WI‘I‘NESS@EIS‘_ A ,“‘ :
/s/ A. Dickstein s/ D. P, Sul
Special Agents - e
Federal Bureau of Investigation =
U.S. Department of Justice R
1448 Standard Bldg.
Cleveland Ohioc."

11va;:‘l_b' " /e/ Barl Brazzil

Tl L

. ’ 1ASeline é\.gus, wife ~f Bert Angus, and her two ‘ \
sisters, Ren: Ofleming and Thelmaylfolst, were interviewed at 4
Toledo, Ohio, and the following cigned statements were obtained
from them? _ , - L,

- aew ) N -ra - ’. . - - s 0 By - w BN S - . v i 3L v Ok - ”Toledo’ ohio . - P
, May 27, 1937.

~ "I, 1adeline Aingus, do hereby make the following
. and D. P. Sullivan, whom I know %o be with the Federal Bureau
of Investigation, U. S. Department of Justice. No threats or
kY promises have been made to me, and I know that this statement
cen be used against me in any court. * ki ;

. (’ ™ - ' IS . P i

nT am 37 years of age, having been born on January
23, 1900 at Haskins, Ohio. My meiden name is 1tadeline Holst,
‘and T have two sisters, Thelma and Rene. I merried A. J. -
.’ Eckherat, Jr. in 1917. T pave three children by him, two ° .
~ girls and one boy.. Their names-are Eleanor Jaworski, Geraldine .
" Bekhardt, and Spencer Eckhardt. % was divorced from Ae Jo - -
Eekhardt at Toledo, Ohio about 1925. I thereafter married

Albert Lemley in October, 1929. I divorced him the following
, .. .\ : AR A N ) .

year. S Yool oo » . %
o - AR ! ' R A ;
et ™ s first met Bert Angus in the latter part of

November, 1932. At that time Bert Angus was operating the
014 Casino Club on Summit Avenue in Toledo, I kept company
with Bert Angus off end on until Aucust 18, 1933, when we

Lrem v e

-7-

e e . I have read the above typewritten statement whieh - - .

signed statement to Speciel Agents John L. ladale, ‘. Jo Wynn,

B
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were married at Bowling Greem, Ohio, and I have lived continuous-.

ly with him since that time in Toledo, Ohio. -

and sew him occasionally around Toledo after that. I first met
him thru a girl friend. I first knew that Willie Harrison was '
acquainted with Bert in the fall of 1933, around September, - °
when he came to Niles Beach, 0., where Bert and I have a = . . :
cottage, and he saw Bert and me and Bert introduced me to him
and I told Bert that I had previously met Willie Harrisonm,
Willie was visiting Walte:r;elpash at Niles Beach at that

time, who has a cottage & short distance from Bert's cottage. .
Bert at that time said that Willie was an old pal of his from
some town near Chicago, I1l. I later learned that Willie -
Harrison and Bert Angus were in the past in the saloon business
in the town near Chicago, . i L g

o .
s e

®In the early part of the year 1934, I went to the

Cesino Club one evening around six o'clock, and when I got
there Bert Angus, Willie Harrison and possibly others were there
vho I cennot recall, I remember that they were laughing about
‘framing' Willie, in getting some police officers to go to some
hotel and bringing him out to the Casino Club to be identified.
They made him believe that they were arresting him on some charge.
They laughed about how they refused to recognize Willie when he
got to the Casino Club. As T recall George Timiney of the
Toledo, O. Police Department was smong the people at the Casino
Club kidding Willie about the matter. As part of the- joke they
talked about having 'planted’ a black=-jack in Willie's car. I
remember Willie saying that he was really scared about it, until
he found out that it was all a joke. I remember Willie mention-
' 4ing that he had a couple of thaybags', meaning women, down a¥ .
the hotel, and that he had to pick them up and teke them dack .
home that night. I left shortly afterwards, and I cannot remem-.
ber whether Willie had gone by the time I left the Casino Club.
I 4id not get a chance
that day’-' TTwy VT 3

/. rvgeveral weeks'later I was at the Casind Club
toward evening, and a short fellow came in the front door.
Bert Angus was tending bar at the time. This man, whose photo-
graph I have jdentified and am told is the photograph of Fred
Berker, did not remain long on this occasion. 1In the course
of the next few days this man cemé in and had a few drinks on

"% ®T first met Willie Harrison about the year 1931, - '

to see the two women who were with Willie -

P e emay ) ——
> . % 5 i N o "
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severzal occasions. Around this time he cane in with a woman
whom he iniroduced as his wife under the name of Paula, I
have selected a photogreph of Faula Harmon, who is the voman
I knew as Paula, This couple ceme in several times together, -

and one time brought in a couple by the name of George Winfield, .

and Wynona, and said just to call the man Buifalo, I have
selected photographs of Harry Campbell and Wynona Burdette as

being this couple., From a group of photographs I have selected =

representing persons whom I met thru Buffalo, Wynona and the

Other persons I have mentioned, the following:- Volney Davis, -
known as *Cotton'; E Iurray, known as 'Rabbit'; the wife of

"Cotton'; James J. Wildon, known to me as Timny", and as I
recall he was known by the last name of 'Wilson'; Charles J.
Fitzgerald, whose name I did not know; Arthur R. Barker, who
was known to me as 'Shorty' and 'Dog', and who I understood
to be a brother of Fred; Alvin Kérpis, who was known o me as
Ray; Russell Gibson who was known to me as 'Slim'; lyrtle:
Eaton who was known to me as Myrtle; Dr. Joseph P. Moran who
was called 'Red' and 'Doc'; Dolores Delaney who wvas known to
me as Dolores; and the wife of Ray; Oliver A. Zerg who was
known to me as Ollie. I recall that a man b:r the name of Bill
was supposed to be the husband of lYyrtle, and he was a big
robust man with a red face. ‘

"With the exception of Ollie, who I only saw a few
times at the Casino Club, and Charles J. Fitzgerald, who I saw
only once at the Casino Club, I saw all of the above mentioned
persons at different times, individually and in groups at the
Casino Club until ebout June 1934, when, as I recall they left.
Toledo, O, They would be at the Casino Club during the day and

at night on various occasions.

"I recall that Wynona used to play the ukef'and’IA'

‘wanted her to get it one night and we drove to the Jarvis - -
Apartrments and she went in and got the uke. I remembe?d telling =

her that I had lived in that same apartment=house several years

before. I do not know how she came to rent an apartment in ...

that building. That was the only time I was ever there with -

- her, _ : .

"I do not know where Freddie and Paula lived when
I first met them, but shortly after I met them they talked of
finding an apartment for which they bought new furniture, and
they invited me up and on one occasion I went to the apariment
which is located on Summit Street the first stop light beyond

-9-
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.. several occasions. Around this time he came in with a woman - -
whom he introduced as his wife under the name of Paula, I
have selected a photogreph of Paula Harmon, who is the woman
I knew as Paula, This couple came in several times together,

~ and Wynona, end said just to call the man Buffalo, I have
selected photographs of Harry Campbell and Wymona Burdette as ,
being this couple, From a group of photographs I have selected .
representing persons whom I met thru Buffalo, Wynona and the
other persons I have mentioned, the following:- Volney Davis,
known as 'Cotton'; Edngfllurray, known as 'Rabbit'; the wife of
'Cotton'; James J. Wildon, known to me as Jimy’, and as I
recall he was known by the last name of 'Wilson'; Charles J.
Fitzgerald, whose name I did not know; Arthur R. Barker, who
was known to me as *Shorty' and 'Dog’', and who I understood
to be a brother of Fred; Alvin Kérpis, who was known to me as
Ray; Russell Gibson who was kKnown to me as 'Slim'; lLiyrtle
Eaton who was known to me as Myrtle; Dr. Joseph P. Moran who
was called "Red' and- tDoc'; Dolores Delansy who was known to
me as Dolores; &nd the wife of Rey; Oliver A, “erg who was:
known to me as Ollie. I recell thet a man t:- the neme of Bill
was supposed to be the husband of lyrtle, ani Le was a big
robust man with a red face,

oy e e g e g T e e O

"iith the exception of Ollie, who I only saw a few
times at the Casino Club, and Charles J. Fitzgerald, who I saw
only once at the Casino Club, I saw all of the above mentioned
persons at different times, individually and in groups at the
Casino Club until ebout June 1934, when, as I recall they left.
Toledo, O. They would be at the Casino Clud during the day ani
at night on various occasions. ) ‘ ;
el TR #T recall that Wynona used to play the uke, and I
- wanted her to get it one night and we_drove tQt.the,Iarvism;r -
Apartments and she went in and got the uke. I remember telling
her that I had lived in that same apartment house several years
before. I do not know how she came to rent an apartment in
thet building. That was the only time I was ever there with

: S SR g L .

hers F y | ,-' :

e o

nT 3o not know where Freddie and Paula lived when
1 ¢irst met them, but shortly after I met them they talked of
findinz an apartment for which they bought new furniture, eand 7
they invited me up end on one occasion I went to the apartment
which is located on Summit Street the first stop light beyond

0=

‘and one time brought in a couple by the neme of George Viinfield, -
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-the Casino Club toward the Point. When I arrived at the apart-

ment, Paula, Fred or Doc Barker, Ray, Dolores, and possibly
Jimmie Wilson were there and the men jumped up when I entered
the apartment, and I noticed that Ray end elther Fred or Doc. . .
had bandages on the fingers of both hands, and their hands and’
fingers were covered with grease -or salve. I mever did make
eny mention of this to anybody as I recalls o :

"T pecall that Wynona told me about buying new _
furniture for a house which she and Buff bhad rented end invited
me out to the house to see their furniture. I went out with
her, and as I recall I was there about a half dozen times after
that, and on my visits there I saw Cotton, Rabbit, Doc Barker.
This house was located on the continuation of Surmit Street in
Point Place. It was a two story house with a three car garage
in the rear. I remember that Ruth Wells was there once when I
visited the house in the aftermnoon. L IR .

#T never made any inquiries of these people as to
whz% ‘they aid for a living, and they never told me whet they:
did for a living. At the Cesino Club they were very free with
their money, and were the best customers who ceme to the club,

- ‘ #I recell that during this period I went to a party
at the home of Ted Angus at 4209 Lockwood. At the party were
Jimnie, Ted Angus, Ruth Angus, Doc Barker, Buff and Wynona. I
recall that Ted Angus and Ruth had an argument because Ted
thought Jirmie was paying too much attention to Ruth. :

- e . Al

: T recall that Wynoma went to the hospital in
Toledo = St. Vincent's - and I visited her while she was there.
I visited her at least on two or three occagisnse .. ,

... ._. "gnile this group of persons were in Toledo, O.,
and associating at the Casino Club, I went to the postoffice
in Toledo, O., On oOne occesion, and saw & number of photographs
. posted on the pulletin board, these being the photographs of . -
" eriminals wanted for vaerious crimes. As I looked over the ‘
‘ pictures I saw one with the name of Doc Barker under the pic-
ture, and noticed that the bulletin stated that he was wanted -
for the kidnaping of Edward Bremer. This photograph looked
14ike Doc Barker, and I read the description and noticed that it
fitted Doc Barker who I knew as Doc. After looking at this
photogreph I drove out to either the Casino or “lynona's house

-10-
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and brought her to the postoffice, end showed her the picture -
and asked her if it was Doc who was around the Casino Club, but

.. she did not give me any satisfaction. A short time after this,

I saw a detective magazine with a picture of Doc Barker, and "
efther Alvin Karpis or one of the other men who were associating

" with this group at the Casino Club, and then I was convinced "

that the gang was a gang of kidnapers. As I recall I saw this
magazine while sitting in an automobile in front of the Casino -
Club, and I recall that I mentioned this to Rene and Thelma -
Holst, my sisters. Both before and after seeing the picture

in the postoffice, I recall thet Jimmie, Doc Barker, Slim,

Cotton were out to my cottage at Niles Beach, O., where we held
parties and they generally brought whiskey and beer. I never

A}

. S . P : ; ¥ : .
A J nT recall that in the late summer of 1934, these
people moved out of Toledo, and I understood moved to Cleveland,
0. I recell that in about September 1934 there were articles )
in the newspapers about Wynona and two women arrested in Cleveland,
0., and this article stated that Karpis, Doc Barker, and Carpbell
escaped. I recall that after this article eppeared in the news-
paper, Doc Barker and S1im often came to the Casino Club, and
I understood that they were living in Chicego, Ill., end that
Doc Barker was coming to Toledo, 0., to visit a girl friend,
Altho I knew their identities, I did not meke mention of it to
them. So far as I know, Theodore Angus end Bert Angus were
present at the Casino Club on some of the occasions of the"
visits of Doc and Slim %o the Casino Club afier the publicity
in the newspapers about the arrest of the women in Cleveland,
0. '

. W] have read the above statement” Gonsisting of

| two full pgges,"and this partial third pege, and wish to state

that this statement is true, and $hat I have sighed my initials -
to the bottoms of pages 1l and 2, and Wy signature to this third

page. | . e AL e, PR - e T - -
i 374} /e Tateline Augus -
i . ~ . s .‘, . _...‘V R - g .

Witnesss o Af_ R j L o

/s/ D. P. Sullivan /s/ T. L. Medela /of B« J. Wyan -
Special Agents,

Federal Bureau of Investigation,

1448 Standard Bldg.,

Cleveland, O."

=11-
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N "I, Thelma Holst make the following signed type-

written statement to A. Dickstein and D, P, Sullivan whom I R
know to be Speciel Agents of the Federal Bureau of Investiga-""
tion, U. S. Department of Justice. I do this of my own free
will, no threats or promises having been made to me, knowing
that it can be used against me. - '~ . . . . .- T .

"T was born at Rossford, Ohio, on March 9, 1902.
On August 5, 1919 I married Jackson Davis at Detroit, Michigen,
and was divorced from about the year of 1921 or 1922 at Toledo,
Ohio. He has since died. I married Claude Roof at Detroit,
Michigan, on Kay 2, 1924. He obtained a divorce at Detroit,
Michigan, about the fall of 1926. On May 28, 1928, I married ‘
Charles Towns at Indianapolis, Indiana end lived with him
until about June 1929. He was since killed in an airplane.
I have no childrem. . . . ....x--. I O

"During the spring of 1934 I was residing at the
Jarvis Apartments located at 14th & Jackson St. in Toledo,
Ohio, and my sister Rene and myself were bootlegging beer at — -
that address. Rene was living with me at the Jarvis Apts.
for awhile during the spring of 1934 and I believe until I
N .~ moved to the Burdellas Apts. on June 1, 1934, Through a girl
. nemed Louise Bell who has since been killed with Jackie
Kennedy in a gang murder, I met Willie Harrison two or two.
and a half years prior to 1934 and saw him about three times
up until the spring of 1934. Around the latter part of March
or the first of April, I was at the Recreatigp Club with :
e Helen Morgen and my sister Madeline who had married Bert Angus .
SRR during the previous August called me and said she was with -
ER some friends at the 42nd St. Cafe.and invited Helen and me '
to come over and join her., We did and when we got there

.- there were several people in the party. I have selected . _ .
T . ‘from a group of photographs the following: William J. Harrison -
I3 whom I knew as Willi&”Harrison, Harry Campbell whom I knew as '
S Buff; Wynona Burdette whom I knew only as Wynona; Arthur R.

Doc' Barker whom I knew as Shorty; Dolores Delaney whom I kmew
o _ as Dolores and as the wife of Alvin Kerpis, whom I knew as Ray;
e Bert Angus whom I knew by that name and as the husband of my

sister I‘adeline, All of the above people were at the 42nd St.

-]l=
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Cafe together that night and also a girl nemed Paula whose
photograph I cannot identify end my sister Iadeline. :
.7~ . nIdon't recall that Joe Roscoe was at the 42nd o
St. Cafe that night but I understood that he or his wife owmed
this cafe. We all sat around for about an hour or so and had
a few drinks. Then Buff and Wynona took Dolores and Paula home
and the rest of us went to the Dutch Village Night Club and '
were joined by Buff and iynona, I remember that Willie danced
with one of the entertainers. We sat around and danced and
:ka and then left and I am pretty sure that my boy friend,
Wilson drove me home to the Jarvis Apartments, I remember .
v . that Willle was cutting up and did a Merry Widow Waltz and she
| S i had on a big hat and I remember that she was much bigger than
’  he was. St T o

S "From a group of photographs I have selected the =
following: James J. Wilson whom I knew as Jimmie Wilson;

4lvin Karpis whom I knew as Ray; Edna lrray whom I knew as
Rabbit; Russell Gibson whom I knew as *Slim' and Dr. Joseph

that he was a Doctor.

~. "During the spring and summer of 1934 I 4id not
visit the Casino Club very often, but on different occasions :
: ‘ I saw Buff, Wynone, 'Red', Willie Herrison, Jimmie Wilson and ¢
- .- Doec Barker at the Casino Club. During the time thet I saw =~
them, these people appeared to be friendly with each other
and I have seen these above persons at various times togethere.
T aiad not notice that Ted or Bert Angus who ¥Hen operated the
Casino Club, were particularly friendly with this group of
~ people., When I first met them, 1 was ‘not told &id did mot ™ - -
" mgk what they did for a living, but shortly afterwards I
- . heard from someone that they were organizing a Union at the
. 7.7~ Auto-Lite Compeny. During the time that my sister Rene and
T . myself were living at the Jarvis Apartments, Willie Harrisonm
* 0" - 7 stopped up one night and had a drink, but he was the only. one
of this crowd that ever visited our apartment., After my girl
P o friend and I moved to the Burdella Apartments on June 1, 1934,
A RPN Jimmy Wilson called for Mildred ome afternoon. This was the ..
first time that I ever met him., Later, Jimmy and Doc Barker
called for Mildred end me one afternoon end took us out to
see the motoreycle hill climbing contest on River Road located
on the East Side of Toledo, Ohio. I remember one time, prob-
ably in July 1934, I vwes at the Casino Club, and saw the man
I have identified from the photograph as being Alvin Karpis.

-13-
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He was standing alone at the bar, while Bert Angus was tending
bar. We only stayed a short while and I aid not see Karpis
speak with anyone. I believe it wvas Mildred who t0ld me that
this man was Delore's boy friend or husband. This was the only"
:ime I ever saw this man, and we did not engage in any conversa= .
C%iome ¢ ot A A :

' "] remember that one day 'Buff!, Wynona, myself, '
and possibly two others of this erowd were at Willow Park,
and we rode the roller coaster. These were the only occasions
that I ever went out with any of the above crowd during the
sumer of 1934. I recall seeing them at the Casino Club but
I did not notice that they either carried much money on their
person, Or spent a great deel of it. I never saw any guns on
these persons, although I cannot definitely say that they did
not carry guns. I never knew that eny of this crowd ever lived
at the Jarvis Apartments or at the Burdella Apartments, and I
am certain that none of them visited my apartment except those
whom I have already mentiomed, ¥, . . L
"I pemember that my sister liadeline was in the hos-
pital during the surmer of 1934. Either on the day she came
home or the day after I was visiting her in her apartment when
Wynona and a girl named 'Rabbit,” whose photograph I have iden-
tified as being Edne lnrrey, called to see ladeline. A few
minutes after their arrivel I went out. After my return to the
apartment they remained for only a short while and left. I -
cannot recall looking at photographs of Alvin Karpis, Fred
Barker, or other members of this crowd that were contained in
a detective story magazine, and I am certain that no one made
a statement that day in refe ing to such a photograph that it
jooked like Shortye , - . [ - . - Ll - o
- — "During the spring and summer of-1934, I subscribed -
both to the Toledo Blade and Toledo News-Bee which I read. I
remember reading of the kidnaping of Bremer at St. Paul, and
- about him being held for two hundred thousand dollers ransom.
T also remember. that Bremer was released after he had paid the

TAansome - .// E . ’ 4 . -

: T recall that sometime during the early fall of .
19%4 I read in the Toledo newspapers that Wynona, Paula, and
e third women whom I did not know had been arrested in Cleveland,
Ohio, end that these women were associated with Alvin Karpis
and Fred or 'Doc' Barker Or that gang who were wanted for the
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Premer Kidneping. I remember the article stated that one of -
the women arrested had given a Point Plece address. This was .

the first information that I had received thet indicated to me

-the true identities of the men called 'Shorty' and his &sso- "’

ciates. Before this time I hed no idea that these men were AT

“kidnapers or were badly wanted criminals.

T believe it was sometime during Octoder 1934,

 but after the above newspaper articles concerning the arrest
of 'Wynona' appeared in the locel papers that 'Doc! Barker and

~ Barker had dinner with us at the epartment. I did not notify . _.

i o~

Russell Gibson, whom I knew as 1S1im' called at the apartment
that Mildred and I were occupying. They stayed for about one
hour and we served them a few drinks and thereafter they left,
saying they were on their way to Cleveland, Ohio. During the
next month or so, these two men called at our apariment about
once a week, usually during the afternoon. I recall that on °

one of their visits, Mildred was away but she had left a tele-

phone number where she could de located. *Shorty, ' who is
jdentical with Arthur R. Barker asked me to locate her and I
called the telephone number that lfildred had left, but I can-
not recell whether I reached her. I do know that she returned
shortly thereafter. On one of these visits Gibson and tDoc!

the local police or the Department of Justice that these men

were visiting my apartment because I was afraid that they might

harm me if they learned I hed informed on them. After I read
in the newspapers that tDoc' Barker had been captured in ’,
Chicago and that Russell Gibson had been xilled for resisting
arrest by Federal Agents end that others of this gang had been

either killed or arrested, I did not advise the U. S. Department
of Justice of my association with these men because I know that

Karpis end Harry Campbell and maybe some others had not yet .
been caught, and I feared them. .. T
»I have read the forezoing typewritten statement
consisting of three pages. I have made the necessary correc-
tions, initialed them end have signed the third page. The -
statements I have made berein I verify to be correct and are
4o the best of my kmowledge and recollections corrects -

Witnesses: -

A. Dickstein /8/ L e
D. P. Sullivan /s/

Special Agents

Federal Bureau of Investigation

I8/ Thelma Holst B

=15~
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1448 Stendard Building S _ S
Clevelend, Ohio.? ~  ~* S AR S
Foderal Building. .
Toledo, Ohios
May 31, 1937.

- "I, Rena Grace“rleming, (nee, Rena Grace %olst)'
make the following signed typewritten statement to A. Dickstein
and D. P. Sullivan whom I know to be Special Agents of the .
Federel Bureau of Investigation, U. S. Depariment of Justice.

. T do this of my own free will, no threats or promises having

been made to me, knowing that it can be used against me.

.. "I was born at Rossford, Ohio, on June 7, 1905,

In June 1922 I married Dr. Milford McCullough at Rossford,
Ohio, One year later I divorced him at Toledo, Ohio. About
1924 I married Edson Fitzgerald et llonroe, iiichigan, and one
daughter named Beverly, who was vorn of this marriage. I
1ived with Fitzgerald until about 1930. For about two years
before liquor was legalized I sold bootleg beer with my sister

T

b y t"About two year‘ before 1934, I. met w1lie Harrisdn
_‘through a girl named Iouise{Bell who was later killed in a gang

mirder. I understood that &t the time I met Willie he was some

sort of a salesman, I saw him a very few times after that until
1934, During the spring of 1934 during the {ime that alterations
were being made on the Casino Club prior to the grand re-opening,

T met Willie Harrison again at the Casino Club, _after having met

him at the Dutch Village nite Cluk one night in company with

some other persons whom I cannot now recalles .-

Ty "From & group of‘]}hotographs" shown to me I have

- selected and identified the following persons who were known

to me during the epring and summer of 1934; Ted Angus and

Bert Angus, who I knew by those names as brothers who operated
the Casino Club at Summit Street, in Point Place, Ohiog
Russell Gibson, who I knew as 'Slim;* Jemes J. Wilson who I
knew as Jimmy Wilson; Harry Campbell who I knew &8 'Buff;’
Fred Barker who I knew as tTreddie; ' Arthur Re '*Doc' Barker
who I knew as tShorty;* Volney Davis who I knew as *Cotton;’
Williem J. Harrison who I xnew as Willie Harrison; Dr. Joseph

-16-
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wwe sz T Pe Noran who I knew as 'Red,' and as being a physicien; Alvin
.= 2.~ Karpls who I knew as 'Ray;' Delores Delaney who I knew as-

- 'Delores' end the wife of 'Ray;' Wynona Burdette who as I knew
. as 'Wynona' and the wife of 'Buff;’ Edna Murray who I knew as
T ] 'Rabbits; ' Myrtle Eaton who I knew as the wife of a fellow named

S0 'TBILLY and who I remember visited the Casino Club very few times.

- I recall having seen all these persons at various times during
the spring and summer of 1934, and they appeared to be friendly
with one another. I also recall an 0ld man who had a cane who
I saw at the Casino Club only once. I remember he was quite
drunk, and he knocked some glasses off the bar. I cannot remem-
ber seeing this man with any of the other persons I have pre-
viously mentioned. I also have selected end identified the
photograph of Colin Munro who I remember worked at the Casino
Club at different times before he would go to lfiddle Island '
during the summer. I also identified the photograph of Frank
Greenwald who I knew as tGreenie! eand as the operator of the
Private Cab Company. From the surmer of 1933 up until the time
when the Casino Club moved to a different location, in the
spring of 1935, I hed seen ‘Greenie! at the Casino Club on
occasions when he delivered a passenger there, and generally
with a customer.

»I have identified a photograph of Captain George
Timiney whom I knew as the head of the hoodlum squad, or some
; < other squad of the Toledo Police Department. I first met him
K .~ about five years ago and danced with him once for a short -
o . while at Jackieykennedy's Black Nawk Nite Club. With the ex-
ception of Fra fGreenwald and George Timiney, I have seen all
of the persons mentioned above at the Casino Club at different
times during the spring and summer of 1934. I remember I saw
Willie Harrison, Jimy Wilson, 'Shorty, + 'Buff' and Wynona . .
: . ' Burdette more often than the rest. Wynona and ‘Rabbits' both -
¥ s - %old me they lived in Reno, Nevada, and Wynona also talked of
ne e " 1iving in Oklehoma. 'S1im' once ‘told me something in regards
to a job as business agent and said he could not understand *
AR - why I would not accept such position with the waitresses' uniom,
] - !  ywhich job had been offered me by one of the local officials.
~ -, He {ndicated that I could make & lot of momey with such & job
and geve me the {mpression that he was engaged in some way with
N organizing unions. From this I gathered thet he was a Union
. w—mem-iw.e— - orgenizer and that he and others of the.crowd were somewhat of
racketeers who were inported to break some strike. 1 saw
these people at the Casino Club at times during the day when
I was off duty end also at night.
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Lo ' "They were good spenders. They were all good
CET : spenders, especially 'Shorty.’ I never heard that they were
el . bootleggers or that they worked on the boats, I remember once
Lo geeing Kerpis whom I knew as 'Ray' at the Casino Cludb with . -
e bandages on his fingers end he told me" that he had burned them =
o from meid from a battery. I remember seeing a bandage under ‘
*Shorty's' ear and he said he had a 'carbuncle.' Another time
he had a bandage on his nose &and he said he had broken his nose.
He laughed when he said he hed nose troudble.. - . ’ SRS

"T do not kmow that 'Shorty' end 'Cotton' had an
apartment at the Burdella Apertment, or that any of them lived
at the Jarvis apartments during the time that I knew them. I
visited the house where Wynona and 'Buff'! lived on 13lst Street,
two doors off Surmit Street, Point Place, end I visited there
J two or fhree times, twice with Tlynona and a third time with 'Buff’
’ Jimy Wilson, ‘tShorty! with my girl friend Mildred. This visit
was made about four or five otclock in the morning.
o *I never saw a Surn on any of these men. I'was’
present at the Casino Club one night when *1illie Herrison with
two or three others of this crowd had a fight with an enter-
tainer nemed 'Scottie' end I remember thet 'Scottie’ knocked
Willie under the piano. I did not see Willie Harrison pull
a gun that night. ‘ S .
. . ‘ mgy sister lladeline once told me during this time
3 that she end Wynona had seen a photograph of a man at the U."
. . g. post Office in Toledo, Ohio, which looked like 'Shorty’
mentioned that this man was wanted for some crime which T be-
lieve she said was for kidnaping; that she asked me to stop by
and look at it if I had the time. She said ikat she asked L
¥Wynona if it was tShorty, ! but Wynona evaded the question and
- did not directly answer 4t. I did not visit _the post office :
for some time after that. When Idid have occasion to go there
I looked for some pictures of criminals but could not find them.
e I now realize that I should have advised the U. S. Department
_— s “of Justice but then I thought it would be best that I do nob
. / S put my nose into other people's business. T never mentioned
T this to Jimmy Wilson or 'Doc' Barker Or amyone else at the time,
because I did not want them to know that I suspected them.

"D-ring the spring and surmer of 1934 I saw Officer
Chri k. Jjrennen ‘‘{ehalekx and another short Folice Officer visit
the Ccasino Club and have drinks, but I cammot remember them
ever being there when the ebove crowd of men vere in this place.

-18-
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I remember reading the newspapers of Wynona, Paula and a third
woman being arrested {n Cleveland, Ohio, The article stated
that these women had a fight in a hotel end that one of them .
gave a Toledo local address and I believe this was Wynona. It
gaid these women were connected with the Karpis Barker garg who
were wanted for the Bremer kidneping. This was the first def-
inite information I had that the men who had been visiting the
Casino Club the previous surmer were Alvin Kerpis and his asso-

girl friend Mildred hed dinner one evening at the Song Ying's
Restaurant where I was employed. later the seme evening, these
three persons and riyself went to an apartment located about
21st and Madison Ave., Toledo, where we sat around and drank
for a while. " Iater around November, 'Doc! Barker called me N
on the telephone end asked me if I knew where George Sargeant, !
the former sweetheart of lildred was located and told me they
wanted to see him because he had 'turned them int' to the syn-
dicate. I refused to tell him where Sargeant was because I
was afraid they would ki1l him if they found out vhere he wes.

T have read the foregoing statement consisting of
two typewritten peges end I verify that all I have stated 1is

and I have signed my full name to the second page. The informa-
tion I have given was to the best of Wy knowledge and\recollec)-,_,
tion.), s - . . N .
: *

A D
tow 3 B . ; Y
) B Iy S ¢ 4
» S .

£ . . 2

3

" /s/ Rena Grace Fleming

Witnesses

D. P. Sulliven - ..

A. Dickstein . . e o
Special Agents T T T e Ty
Foderal Bureeau of Investigation cr T nlen LT e e

U.S. Department of Justice - ¥ P
1448 Standard Building o o »
" . Clevelend, Ohioe® - <. . . TN e
; o ); . : ‘ [ : »‘ “ . & “_. . \5
/"‘ 3 ,, ) : ' ’ ‘ '/" ‘\ }

.

¥
The above women were quest joned thoroughly but they
denied that they recalled seeing Captain George Timiney at the
Casino Club during the spring or swmer of 1934. They also
denied that they had any jnformetion indiceting that Timiney
knew the true jdentities of members of the Barker-Karpis gang
during the time that they frequented the Casino Club, or that

1 4

-19-

vistes. In the fall of 1934, 'Doc' Barker, Slim Gibson and my

true and correct. I have initialed correction made by me, T T
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- he in any way aided or barbored them. These women signed waivers .
of immunity and testified before the United States Grand Jury on .
June 2, 1937, . - e o e e
’ Ruth &Jangler; the paramour of Art Hebebrand, was ‘

_ interviewed at Toledo, Ohio, while she was awaiting her appear-

ance before the United States Grand Jury. She was thoroughly -
questioned but emphatically denied that she was present at the

Twilight Tavern on lay 19, 1935, on the occasion when Karpis |

and either Harry Campbell or Fred Hunter were present at a

Chicken Dinner. She was showm photographs of Alvin Karpis,

Harry Campbell and other members of the Barker-Karpis gang,

but denied that she had ever seen any of these individuals

at the Harvard Club or elsewhere end was definite in her N

stetements that she had never seen these men with Art Hebebraﬁd. )
Ruth Spangler:'testified before the United States Grand Jury. c®

Lot

United States Attorney Emerich B. Freed indicated
that he expected to request the Grand Jury to return indict-
ments asainst Bert Angus, Theodore Angus, Frank Peter Greenwald,
Clara 1’cGraw, Edward Francis lieGraw, Anthony Amersbech, Arthur
7. Hebebrand, John F. Gorman and Sam Coker, charging these
people as accessories after the fact to the kidnaping of Edward
George Bremer, conspiracy to become accessories after the fact
to the ebove kidnaping, and conspiracy to harbor members of the
Barker-Karpis gang. - T

" ~ - . .

¢ , . \ K
/.r Mr. Freed also indicated that he would not seek an

indictment against Colin nCooley"Aiunro at this time, because

of llunro's present residence in Canada, his native country, and

because of the difficulty in proving the overt acts comitted by

Munro. Mr. Freed stated that of course this~#ould not preclude

an indictment being returned at a later date if additional ~ - .

jneriminating evidence were obtained against him or in the event . -

that he returned to the United St#&tes. S e

N %,

e -0 lyxtle I.oys*’rice, alias laxine, who was formerly -
employed as & prostitute by Edith Barry, advised that she can
 be located et any time at her place of business in the Economy ¢
Block, 6332 est State Street, Milwaukee, Wisconsin, telephons,
Boulevard 1620. B A L SPREE Y 1;‘ -

P

Imr\:?oole, prostitute formerly employed by Edith
Barry, is presently residing on lionroe Street. Her mailing
address is P. O. Box 564, moledo, Ohio.

- PEIDING =~

-20-
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" - o _:,. + '-r Ai{u: : v
Special Lgent !.n charp, L R ’ PSR
nuu, Plorids, O WS e

LR GRORGE ‘num m. :oum .
S Ouo uses - FUGITIVE;
} O 0. l1232; st aly EDWARD OEORGR -
OeriMEE - VICTIM) KIDEAPING)
_ OBSTRUCTION OP JUSTICE; HAKBORING

C o oF FUGITIVES; RATIONAL FIREARME ACT,

‘Dear 8irs R , .

. - Im coapnanu vith your tologrcphic muut T .
of June 4, 1937, there are enclgsed the original letter = - .
snd envelope adiressed to R. R&m, Hotel E1 Comodore,

Miem!, Florida, wataothd at Cuba, on Deceader

S35, 1934 .. . RSN -

VYery truly yours,

e e e et

‘ ' John Edgzr Eoover, . .
Inclosure £A-10325, e S .

4

P T S e A | . - - P
. ..z i h N . -
- - T Bl 0

Faszoooef o AIR NATL ,
T s L SPECIAL DELIVERY
"t’i '30'7:]“..’......;.. . \ : ‘ e R L Tt s '~; r )
- Typewritten copiol of enclomro retainod in Baresu files
Lack of time in forurding original lstter %o -
m-lians-prerontuobtaining photoatatio oopiu thereot. S
 GOMMUIAEATIONS ScoiIGN : 3 -

-

TS ey P
P B o’ - o T -Ju,, /ffB H
I j A RO _nmE@ - | FEDURAL BURERU OF INVESTiGAI

Mr. Qedmx ... § ...
o PR o - .y
;j"“ '_""" fﬁ"ﬁ.‘iﬂ.,la. SF IYESTICATICH JUN v (837 ¢ i :

'i“' LA R I T 3]
;--\:./-r

“"""-—*M,._“ . - : Ry S s 7
. [ | ':4.!1'(:’:::.1 i 'q.

ot
T34 N 42T DU

)

s w————

: ELe i
; |~

e mert o oA mmre et e AR S S Rt
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December 14, 1934

Dear Mre Browns

Just & few lines to let you know that things here
look fairly goode I expect the races to open some time around
the end of the month but there is some uncerteinity about ite

The man you introduced me to I think his name was
Mr. King inquired for me several times while I was down in the
country. However, I saw him when I got back and he did not
have anything to saye His company called him back within the
next day or two after he spoke to me. His company is sending
quite a mmber of representatives downe |

Trusting tiat you are well with kindest personal
regards, I am

Very trulff | yours V

P. S. Expect to run down to the country very soone

Envelope addressed tos Mr. Re Re Erowm,
Hotel E1 Comodoro,
Miami, Fle.
o No E. First Street
- and postmarked Habana, Cuba, Dec. 15, 1934, 2 Pe -

)

".‘l

=506~ 1432/
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TIr. Taweey ...
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) M Posworta ...
Mir. ('.IernL'. ........
Mr.tlarhoe L.......

lir. Soseplt (oL oL

. Lir Lnstor coooea....

L. Michola. ...
’ Iir. Guion...

L. Crin'dy

igﬁg< ‘ POSTAL
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DIRECTOR
FBI JUSTICE WASHN DC
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JONES..
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eL<
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DX MIAMI FLO 4 304P “nr,
JUN 4197
DIRECTOR
FBI JUSTICE ASHN DC
FORWARD HERE AMSD ORIGINAL LETTER TMVEGIEER ENVELOPE ADDRESSED R R

/

BROWN HOTEL ELCOMMODORO MIAMI FLORIDA NE FIRST STREET POSTMARKED

e

Z‘ . 01’3 uJ,AA_c.,\

HABANA CUBA DECEMBER FIFTEENTH NINETEEN THIRTY FOUR FORWARDED TO

BUREAU WITH LETTER FROM JACKSONVILLE OFFICE MAY EIGHTH NINETEEN
THIRTY FIVE
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
TTED STATES DEPARTMENT OF JUS

7=576
LIClEAI

: -;;:;;;:;-im
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To: COMMUNICATI NS SECTION. JUKE 5, 1937,

Transmit the following message to: 8AC,
MIAMI, FLOEFIDA, -

BFJIID. RETEL OKIGINAL LETTiK AND ENVELOPE ADJRESSED Re 8. ELOWN

~-= " REQUESTED wmwn yoxmwr:n u:sn  T0DAT, R
) Aﬁ HOOVER, - ’
i
’ Vs
AANAD L ceceennn- -
Tolzon > K
Ian .-.........-. : o ) } i ) i
rovworth oo . . .. . .
St B B -~
AV 1ttt e . 5 S
‘Q./z’i"sols. —————- o . : . Lo S
' °l&~ CORIES DmsTROYED U e :
i [P TS ST - - B .
. TEOM ceacennnnes 1 8 MAR 25 196‘ o ’ :
se Gandy. Y-."-”‘ !h }\ ! F rnpfjré B
B v E i = = O
) > M Per

“ SENT VIA




JOHN EDGAR HOOVER
-~ . DIREGTOR

-

Federal Bureart of Inuestigation
EAT:IM Mnited States Bepartment of Justice
Washington, D. C.

2352 P. M.

- June 7, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

MEMORANDUW FVIL 2210 =
b‘f/ RE: JOEOADAMS TRIAL IR MIAMI.

Mr. Parrish of the Department telephoned me, inquiring if

the trial in the above case was commenced this morning. I
told Mr. Parrish that we had as yet received no information as

to whether it had started, but I assumed that if it had not,

the Bureau would have been advised.

¥r. Parrish also stated that he received a wire from the
Marshel advising that}Guarante was too 111 to be moved and

that the Bureau was looking into the matter. Mr. Parrish
wanted to know if we had received any additional information

on this. I told Mr. Parrish that Mr. Carr had abandoned any
present hope of getting him down there in view of his conditionm,
as the doctor said it would be absolutely unsafe to move him
for a period of at least two weeks. '

Respe »
o
) - E. ‘0 ’MJJ 57 /M
RE A, = 2 é— _«Z——
el \"q,yw,y(\. 5o : DD&INDEYED LB NEIU T BN e STIGATICN

X2 0., ' JUN. 9 1937 4 .

C bz U.S Lirrnimie T Cr JUSTICE
3 !/i FILE |
¥ g
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: FEDERAL BUREAU O INVESTIGATION

. 1937.
____The Director ____Files_Section
____Mr. Nathan ____Personnel Files
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FATSAS FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION JUEE 5, 1937
UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE
RE(K o0 A Vet A S/t
To: COMMUNICATIONS SECTION.
. : K. R, MCINTIRE i
Transmit the following message to: PIAMI OFFICE | .‘,.‘ .

._,.<,,,l,,"\ .. .
' JUSF FOURTH.

g7 n‘

RETEL AGENT ¥ C FALEXNYR [PP'RTFD WASEIFGTOK FOR NIAKI P

. HOCVER
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June 4, 1937.
A _,’l“ “ “;,‘ Lo e 1l §oe g .y -~ A1'1'-'~‘1. "‘1 Db Tabas
A Ar. lohn B' colpoy.' . R \ _; B ;.'," b s ~5 I. ,~ E “ . ,.,uw\-;“' “i - - o T .
. United States HYarshal, .- : . o e ) S )
& hovgag e ,, i o . N :

raahington. D}O 0. . LY £ - N s s . .t

BN > . <. . .
‘. - S I 3t . : e T B | +
ol N L C R . - R : o e . Co . . N . .

* -

O .
r .
.

Dear Btry 1

— I an transmitting herewith by special messenger &
check dated May 29, 1937, dramn upon the First National Bank of
Miami, Florida, in the amount of $135.50, which was left at my .
office attached to a subpoena duces tecum issued for me in the . Y.
Southern District of Florida in the case entitled Unitod States Qo
‘versus Joseph HY Adams end Hendry Randalle, .. -~ - Cee o

_ ¥ have been advised that my personal attendance
s not necessary in connection vith the trial of this ccse, and
consequently I aa returning herewith the check described above.
I desire to point out that although this check has been endorsed
paysble to me, I have not endorsed the check,

Very trulj yours, '

- : g . T ey - - .
e -, .. v > = K ",

N * s . W 3
. | ¥ . f ; H

S :

-
e
.’

'} BENTE ... ~* . - John Bdger Hoover, . . T
’ ) . Director. o :

T IO aceanan T - e . L Lo =
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 FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No.1

Tiis case origiNaTED AT CIiCI.UTATI, OHIO Cleveland rwENo. 7-1
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE

| Clevelard, Ohio. 6/3/37 .. -|5/28 to 6/1/31 S.K. McKEE . SKM/LRL
|~ms" GEORGE TLIINZY; DR. JOSEPH P. MORAN, with chanacren or case -
'{  alisses-FUGITIVE, I.0. #1232; AWTHONY Jo - XIDNAPING; iIARBORING OF =
‘|~ O AVERSBACH, with aliases-FUGITIVE; et al; . |FUGITIV=S; OBSTRUCTION OF JUSTIZE

*  * Bawerd Georz& orener-Vietim b : - |NATIONAL FIREARWS ACT ~ o

T

SYNOPSIS OF FACTS: various persons mentioned in signed stateuents of Jackson
: : sisters were interviewed and some corroborative testimony
1 - - "  was obtalned. Pauline Jackson furnished signed statement as
A ' to associstions of iebebrand, Amersbach and Gorman with
- . Karpis and others at Cleveland in 1935; promised assistance
in locating Amershach. urs. Anna\..}ocazadlo, Cleveland, Ohio,
LT mother of Margaretyianson, advised she received long distence .
Q/Lf‘ S telepnone call from deughter about umay 11, 1937, from Chicego,
(o : E Illinois, in which it was indicated she hed merried Tony /
‘ J " - oamersbach. Mrs. soczadlo promis% cooperation in loczting -

deugnver end Lmersbach. Beatric

) Amersbach advised she last
\ : heard from ner brother Tony AmersBech on May 7, 1937, when he
/{' o sent his Buick coupe to home by uniknown man. ..ail covers
/ placed on Auersbach relatives and on mother of .arzaret
/7 Henson. All Grend Jury subpenas in this district served;
LA Rene _iolst residing in cottage st 24301 Lake Shore Boulevard,
Euclid, Ohio. T
; -P- o
. . sl ,,_“..“ T -
REFEREICE: . Report of Special Agent A.T. Kitehin, Cleveland, Ohio, November
. : 17, 1936. ; I _
VAR Report of Speciel Agent S.K. ifcKee, Cleveland, Ohio, May 27,
: 1937. o ‘ - ~ ) :..- 'S' . ,?.‘ ]
: . ' ’ .'V»f-‘ » g ' ‘5.' ,';,\ - .
DETAILS: This is a joint report of Special Agent AvP, Kitchin and
: T the writer. =~ - - A e :
T - . AT CLEVELAND, OHIO . - .. =% . = -~ - f ST

‘ On the morning of liay 27th P.E. 'Bénjémin, custodian of the .
_ ‘apartment building a:; 14814 Clifton Boulevard, Lakewood, Ohio, winere

' mf:nkgg %W‘;m. DO NOT WRITE IN THESE SPACES -
IR " 1370 /327 suns s
| COPIES OF THIS REPORT - =~ ° ° ¢ e rr S cen-
3 - Buresu @OPEES DESTR e
/Z- X 1 I .
2 - gi?ﬁiif“ L85  MaR 25 1965 3 / AM, |
\r {‘ 2 « U.S. Attorney, Cleveland ” «
" [] 4 = Cleveland o/ ng

/ ”Z{ }‘,.5"1”' ) ‘ - ? _3/ U. 8. SOVERNMINT PRINTING or:pV/ 1—’5!4/
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’PaulinJ\J acksonj under the alias of P‘.{,Jordan-,' has been residing - -
since January of this year, communicated telephonically with the
writer end advised that this girl had received a telegram on the o
-afternoon of May 26, 1937, and that et the time of his call she yas . -
mdying from the apartment §u}1ding in en 614 Ford. ZLeter contact .. .-
with Benjemin reflected that Pauline Jackson hed removed all ner ..
~ property from the apsrtment, but had made arrangements to retura
 the next afternoon to take care of a emall bill. In connection = °
" with her departure she advised the wife of Benjemin that she had o
received a telegram to the effect that her mother was 111 end that " :
she had to go home. = . v o N ,

Speciel Agent Clyde E. Smith ascertained, through the Western
Union Telegraph Company, that the following telegram waes receiged;';&
by their Company et Toledo,-Ohio, on tne morning of Y¥ay 26, 1937, .
and was transmitted Eb'P. Jorden, -14814 Clifton Boulevard,: Lekewood, ;

»

Ohio: 'A,J.‘-‘ ! N~ T ) Lot _'A‘ TR - : i

~ "Cell me at Hotel Secor, Room 510-sizned Florence Jasany" .

B J—

It is to ve stated that in a later conversstion with Sally
Jackson she advised that she was in the room with ner sister
Florence at tne dotel 3ecor at Toledo wien Florence received a
—— .-~—-3ong distance telephone call from Pauline, and that the substance
Ei of the conversation between them was that Florence was going to tell
the truth in testifying before the Gremnd Jury. It is also to be _ ‘
stated that in a later joint conversation with Florence end Pauline ‘5
Jackson they furnished similar information comcerning the telephone °
convgrsa@ion as had been supplied by their sister. - .’ ~ .
The various subpenas on persons in Cleveland and vicinity
calling for their presence before the Grand Jury .a this matter at
Toledo, Ohio, have beemn successfully served. In this connection
" and- for -purposes of record, it is stated that Rene\Holst is now-liv-
ing with Lucien C?XFlaming in cottage #2 at 24301 Lake Shore Boule-
vard, Buclid, Ohio,' where they have telephone KEnmore 0755 W. At
the time subpena was served upon her. she advised that she end
Fleming will be residing in this cottage for the rest of the surmer.

} § .

; .- PR ;W s / ! “‘.’
Anthony Zeppone, who operates Zappone's Spaghetti Resteurant

'Bureau office with reference to his presence et the Twilight Tavera

-2 -

‘et 87th and Lorain Avemue, was interviewed by Agents at the Clevelend = ..
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2+ 7 " “on the occasion of the chicken fry mentioned in the statements of
T ' Florence end Sally Jackson. Zappone edmitted to Agents that he o
¢ ... . had been to the Twilight Tavern on one or two occasions and recalls -
o % T . 'that one of these occasions was a chicken fry in ‘the Spring of 1935
A © snd that he was accompanied on this particuler occasion by Jack -
3 < Pletz. Zappone advised that shortly after 2:00 Al he closed his B
place at 87th end Lorain and accompanied by Jack Pletz, went to the
L Twilizht Tavern. He stated that the incidents thet transpired from
. toe time of his arrival until he left the following morning were -
C hazy eand thet he did not recall anyone that was present on this
occasion. He stated that he did recall that Jack Fletz became
intoxiceted, which necessitated his sleeping on the floor until
the middle of the following morning and that he remained with Pletz
during this period. Zappone was questioned with reference t0
persons in attendance on this occasion and he denied kmowing enyone
vho was present -at this time. 3 o ' /

K4

—~—

In connection with the endeevors to locate the parentse of .
Margeret Hanson, paremour of Tony Amersbach, Zappone was questioned
with reference to his knowledge of this jndividual. iHe stated that
prior to the time that .ia~garet Hanson worked at tze restaurant
adjoining the Ilarvard Club, she was employed at a restaurant overated
by barbara Lawrence, located somewhere near 129th and Lorain, but that
he understends at present that Barbara Lawrence is employed at the
City Hospital. He denied any further knowledge with reference to
Margaret Hanson snd stated he was only casually ecquainted with
Anmersbach. | F ' po ¥ ; \

- .. It is to be stated that telephonic inquiry of ‘the Cityﬁ :
Hospital elicited the informetion that Barbaras\Lawrence, 14704 4
Puriten Road, hed worked at the Hospital , but had left this employ-
ment on March 29, 1937. At the time of her empldyment she gave the

L ' emergency address of Isabelle Darluk, daughter, 3686 West 132nd -

L o=e Street, Cleveland, Ohio. It hes not bgen mecessary to contact the . - -

: Lewrence woman inasmich es the parents of largaret Henson were

- Jocated in the interim. However, this data is being set out for

‘.. * possible future reference. - T PR o

i
i T : ¥’

hra "

. 4
. John &aéan&. 819 Jefferson Street, was interviewed by Agents
at the Cleveland Bureau office. He stated that he is thirty years
of asge, merried, has two children and is employed hy the Cleveland

. . Hardware Company. When questioned concerning his knowledge of the -




_&lfeirs wiich trunsuired ai the Twilinat «overs

matter, he will not become involved as & witness.

.". of Karpis and others having been at thef I lavers )
Heights, Ohio, he stated that he knew nothing concerning same. . He ° .

7-1

5 &s related by ais

sisters, he edvised that ne was avare of tne fect thet three of his
sisters had been questioned at this office, vut tiat he did not

know what they hed had to sy. At this time he edvised that he knew -
thet Paulire and Sally had been at odds with each other over this . 7
matter, but ae claimed that he did not keep in close contact with .
his femily and d1d not imow of rece:zt developments. He advised .
that he last sew Peuline during the forepert of tie year wnen she. " ...
was operating the beer garden at 7405 Derison Avemue. Joha Jeseny ..

stated in response to guestions thet he helped his sister Peuline -

2 .Tackson at ,the Mliéht Tavern as a bar t:cuder. on possibly tvio -
* occesions during the year 1935 end he rccelled that on these.. -
- occasions she was stazing a chicken fry and & clam bake. It was

his contention that on these occesions his duties kept him behird

" the bar; that he was busy and that he zeid no attention to amy of

the customers. " He stated that taere vere & lot of "drunks™ there
end that the only individuel he could definitely recall wes Tony
Zappone. Photographs of the verious individuals concerned in this
investigation end particularly taose of szrpis, Caznbell, rrod Hunter, -
Hebebrend and Gorman were disrleyed to him but he was uneble to make
any identifications. Jaseny wes also guestioned concerning his
possible presence at the Zerverz <luo and he advised thet rossidbly
tktree years azo he went to the :iarverd Slub on severel occzziors, and
played birgo, obut e stuted tuct ze is not acguainted with ecnyone

at this club. It is to be stuted taat the attitude of this individuel
is very evesive and that he sweas to teke the position that if he
continues to claim thet he does not know anything concerning tais

Edwin J. Jaseny, 3064 West 25th Street, was interviewed by

Agzents. He advised that he is single and boards at the above address

beceuse he cannot get elong with the vurious menbgrs of nis fenily.
He nas been employed for the past five years as a stock man at the

Twilight Tavern in Parma - -

' Gair-Cleveland Cartons, Inc. When qupsiibned concerning his knowledge

advised that he has been to this tavern on several occacions with.- .

" girl friends; that he only remained for short periods of time during -

these visits; that on one or two occasions he has helped his sister
Sally for possibly fifteen or twenty minutes behind the bar, but _
that he has never worked behind the bar or in any other capacity at ..
the tavern during &n entire evening. It was his statement that he
hed not been present at the tavern during 1935 on the occasions of
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"= affeirs which trenspired at the Twilight Tevern as related by his
-~ sisters, he edvised that he was aware of the fact that three of his
“. sisters had been guestioned et this office, but thet he did not . -
¥now what they hed hed to sy. At this time he advised' that he knew"
) thet Peuline and Sally had been at odds with each other over .this
‘- matter, but ne claimed that he did not keep in close contact with . '
' his femily and did not know of recent developments. He advised '
thet he last sew Pauline during the forepart of the year when she
was operating the beer gerden at 7403 Denison Avenué. John Jeseny
stated in response to questions thet he helped his sister Pauline
Jeckson et the Twilight Tavern as a bar tender on possibly two
occesions during the year 1935 end he recelled that on these
occasions sne was staging e chicken fry and e clem beke. It was .
his contention that on these oocasions his duties kept him behind
'the bar; that ne was busy and that he paid no attention %o eny of
‘the customers. He stated that ‘there were a lot of "drunks" there
and that the only individual he could definitely recall was Tony
Zappone. Fhotographs of the various individuals concerned in this
investization and marticulerly those of Yerpis, Cau bell, Frod Dunter,
Tehebrend and Jomien were aistleyed to him but he was uneble to make
any identifications. Jaseny wes also qguestioned concerning his
possible presence at the Herverd vlub and he advised that possibply

P IERN G A8 e aamTE en L ATY N Ams 4N AW S B hep T st Do

played birgo, but he stated that he is not acquainted with anyone ;

at this club. It is to be stated that the attitude of this individual ..

is very evesive and that he seems to take the position that if he
. coitinues to claim th=t he @oes not know anything concerning this
... mmtter, He will not become involved as & witness., - e

RN

-

Edwin J. Jaseny, 3064 West 25th Street, was interviewed by
Agents. He advised that he is single and boards-et the above address
- because he cennot get along with the verious members of his femily.
.. He -nas been employed for the past five years as & stock man at the -

" Gair-Cleveland Cartons, Inc. When ques ioned concerning his knowledge
of Karpis end others having been at thefTwilight Tavern in Parma
Heights, Ohio, he stated that he knew nOthing concerning seme. He ",

.. @advised that he has been to this tavern on several occa:siops with

$  girl friends; that he only remained for short periods of time during -
s these visits; that on one or two occasions he has helped 'his sister

‘ Sally for possibly fifteen or twenty minutes behind the bar, but

that he has never worked behind the bar or in any other capacity at
the tavern durinz an entire evening. It was nis stetenent thet he

n-d not been present at the tavern durinz 1235 on the occasions of

~- - three years ago he weat to the Harvard Club on several occasions, and =
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. ,toe chicken fry end clea teke. rhotogrephs of ell the persons._ ... ..
" concerned in this investigation were displayed to him but he could . .7
not effect any identificetions. He cleimed that he did not kmow Art
_Hebebrand, Tony Amersbach or Sharkey Gormen. Jasany also stated that-
he had never been et the Tavern at 7403 Denlson Avenue, “whick ‘was <
operated by nis sister Pauline from the Fall of 1936 until the - . -
. forepert of the present year. . . D imu s
: Eavin Jesany was questioned concerning his knoviledge of the
" activities of his sisters at the present time in view of the fact that
at the time of the jnterview with him this office was conducting &
surveillance of Pauline Jackson in efforts to secure data concerning
the locetion of Tony Amersbach. At this time he stated that he
had heard that three of his sisters had been at this office for
queéstioning in this case, but he said that pnone of them hes talked .
to him about the matter.. lhen asked when he hed last seen Sally )
JFackson, he said that he had not seen ner in months. ¥aen similar
questions were asked concerning Florence and Peuline, he stated that
on ilay 26th he went by the home of his parents and was told by his
brother Albert Jaseny that Peuline wanted to see him end that she
ves then working et Buck's Cafe on Uetroit iavenue. He seid he went
to puck's Cafe in ais 1929 Ford coupe and telked witl reuline and
et her revuest he helped her to move her clothes on the nigznt of
May 26, 1937, from an apartuent located in a building neer the
jntersection of 148th Street and Clifton Boulevard, to her mother's
home at 1432 Castle Avenue. He also steted that at her requést he
" L7 " Joaned her his car on the efternoon of May 27th in order to complete
{ L moving her belongings from;this apartment to the home of her parents.
K : . X Vi e : ;‘ N s o y
It is to be stated that Edwiﬁ(?asany appeared to be answering
questions frankly and it is believed that he is possibly telling
 the entire truth jn this metter. It is also to bg ,stated that there
V-7 s, . ' - is no definite information thet he was present at the Twilight Tavern
. m_ " on the night of May 19, 1935, when the chicken fry took place. .- -
SN ST = YT T o

; Anthony f‘xToman end his wife,'mhrielTaman, sister of the
Jackson sisters, were interviewed by Asents Y} the Cleveland Bureau
S K office. They both advised that they now reside at 2159 West 14th
g . Street, Cleveland, where Anthony J. Tomen operates en underteking '
v esteblishment. They both advised that they sold their business at
| Berea, Ohio, known a ("Lindy's Garden”, about April 1lst, and have

fa m oo i
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" Anthony J. Toman stated thet he wes not present at the Twilight
Tafern o] .\._.:’f‘:“’;s: ;,‘: ) . o V -
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since resided at the above mddress. Marie Tomen was Questioned‘ﬁith‘fr
reference t0 her knowledge of the activities at the Twilight Tavern, -

. et walgh time she sbsolutely denied xnowing enything with referenceé . - L
to Art\Hebebrand, Tony fmersbach, Sharkey {Gorman end when shown AR

photographs of Karpis, Cempbell end others, refused to identify -

*

any of these pictures. Wien guestioned with reference to the - -

occasion mentioned in the statement of Saelly Jackson as to the

. association of Peuline Jackson end Tony Amersbach with Kerpis end ,

Cempbell on an occasion at Lindy's Garden, Marie Toman stated that
she did not recall anything with reference to thet occesiomn. It .
is to be stated that at this point Anthony J. Toman identified the
photographs of AlvindKerpis end stated that he recalls one occasion

' when this individual wes present at Lindy's Gerden end recalls that
this individual epproached him end obtained a dollar's worth of - -

nickels. He stated that at this time Xarpis was wearing glassés.~?$

. According to Anthony J. Toman, Pauline Jackson and Tony Amersbach -

were present on this occasion. However, Toman stated that they
were not seated together and apparently made no recognition of -
acquaintance to his knowledge. Both Marie and Anthony J. Tomen
were vizorously guestioned with reference to their knowledge of
feets set out in the statements of the Jackson sisters and both
of these individuels tock a very arrogent attitude towards tnis

" questioning and denied any further knowledge other than that set

out above. Mharie Tomen stated that she did not know Art Hebebrand,
Snarkey Gorman or Tony Amersbach, having met Tony Amersbach on omne

" or two occasions end recalls that she was introduced to him by her
. sister Sally. She stated that on the night of the chicken fry in "
question she recells that she went 1o the Twilight Tevern either “- -~

in the late afternmoon Or early evening, had her dinner, but left
tnis Tavern prior to the arrival of eny of the customers as she ned to
attend to her business on this particuler evening.at Lindy's Gerden.

R T T

n this—occasions - -’
P TR

In connection with the incident with réspédt\toqumah's

NS T
. o4 PRI N | P o,
Ciplya @R R P S

t,haviﬁg'rented their houss located Immediately adjacent to_Lindy'éx
- Garden, to,Tony Amersbach and others, the details of vhich will 3

“_ be found under the heading of interviews with both Selly end .

Peuline Jackson in this report, it is steted that both Marie and

Anthony J. Toman were questioned subsgquently in this regard. liarie

?‘.
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““Poman denied eny knowledge of tnis fact vhen first Questioned. How-
"~ ever, Anthony J. Toman finelly edmitted that some time during the '
‘letter part of March or the first of April 1935 Tony Amersbach came ..  s-
"to him and requested .the use of his house, stating that he would pay .
nim $25.00 for ome night's use of the house, where he was to meet 7
. some friends and that they were gemblers and would probebly handle
a "good deal of money”. Therefore, he also requested that the doors = .
~ to this dwelling bé securely locked. Tomen stated that on this B
particuler occasion he recalls that it was very cold weather end that
he had fired the furnace in this dwelling prior to the arrival of
Tony Amersbach and had retired to Lindy's Garden where he had a -
cot for his use on this perticular evening. According to Toman
Amersbach errived at the house ‘early in the evening, the key to the
" house was turned over to him, end he waited until approximately
midnight or thereafter, at which time individuals arrived and P
proceeded immediately to the dwelli Tomen stated thet at this ’
time he was asleep in the Lindy's Gerden, but the barking of dogs
awakened him, whereupon he went into the yard and observed the
 above mentioned individuels going into the dwelling. Toman con-.
tended tcet he could not recognize tnese individuals as it was derk
and ne did rot see their faces. He would not state waether or not
one of tuese irdividuals was tne same individual wno had obtained the
goller's worth of nickels from him on a prior occasion. e would -~ -
only stete that one of them was tall while the other was short.
According to Toman these individuals remained in the dwelling until
{he following morning when they departed and that he has not seen
any of them since.’ In this connection he stated that he did not see
these individuals leave, but knew that they had departed due to the
‘fact that Amersbach returned the key to the dwelling to him. In
endeavors to establish the date of this particuler occasion Toman
was questioned with reference to any account books, that were maintained
by him during this period, which should reflect fhe receipt of the -
$25.00 in payment for the rent of this dwelling. He stated that he - ..
hed his account books for the year 1935, but that he 'did not think .
this $25.00 would be reflected as he was under the impression that he
merely added an additional 4$25.00 to this sum and paid his month's
. rent. He volunterily surrendered the books to Agents and upon . - -
_exsmination it was ascer_tained that no entry was made during the '
. Spring or Summer of 1935 in the emount of $25.00. It is to be
steted that cash receipts as reflected in this book show only total
cash receipts for each day. During the entire interview as set out .

. above ilarie Tomen still mainteined a very uncooperative attitude, - R
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S meintaining that she knew nothing with reference to questions asked T - "
* " ner. Efforts have Deen made to have the three sisters of liarie o

.. Tomen talk with her in en effort to secure per cooperation in this - .
" cese. However, they have all’indicated  that they were not on %

{ gpeaking térms end did ‘not feel thet they oould“eicertxinfluehcéf','

G el

¢
%

. yi - N ,
... -7 upon her in any way. - . . R A R S A S

N x=

. Subsequent to the return of SallylJeckson from Toledo where

she testified before the Grend Jury in thfls matter, she was contacted -
at her place of business, Lindy's Gerden, &t Berea, Ohio. Sally
Jeckson stated that with reference to the family of kiargaret Hanson

she knew of no means of ascertaining their identity with the nossible
exception of through a femily by the name of Godfrey, who reside
{mmediately adjacent to the Clinton Club on Clinton Roed. She stated
that on one occesion she desired informetion with reference. to liargaret /
Hanson and that she escertained same from the Godfreys. It is to be 8
steted that toe Clinton Club was formerly operated by Tony Anersbach

"and thet liargaret Hanson is supposed to have been employed at this

" establishment. With reference $o the &elegram recelved by Fauline )
Jec-son from her sister Florence and t:e subseguent telerhone conversa- o
tion hed between Florence and Feuline, Selly Jaczscn S ated tnat she
overaeerd the telepnone conversation and that Florenceiiackson edvised
fguline taat sane was goinz before the Srund Jury and was going to

tell the sbsolute truth with reference to the associations of Amers-

back and others with Kerpis end Cempbell at the Twilight Tavern.
‘conversation overheard thet Fauline was "burned up" over the recent !
‘actions of Tony Amersbach and stated that she was of the opinion that .

"~ Pauline Jackson may have changed her mind with reference to offering

testimony in this case.

L " Due to ‘the fact that Marie Toman hed beer*interviewed A S
unsuccessfully, Sally Jackson was questioned as to any participation = -
of Marie Tomen in the ehicken fry on the night of-Mey 19, 1935, -and -
eny acquaintanceship of Marie Toman with Karpis and Campbell, "Sally

Jackson stated that as she recalled, Marie Toman did not remain et
" the chicken fry, but departed prior to the time of the arrivel of =~ ™
/Cempbell end Karpis. - She stated, however, that om one occasion lisrie *
" foman had told ner that she, liarie, had rented her house at Beree,
Ohio, to Tony Amersbach for gembling purposes, but that Merie informed

e - o X N IR

Pl = e i Rt e mememme a4 A
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.In this connection Selly Jackson steted thet she judged from the ~.'» ~ .

- mmeme -
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- Slim end Georgie {Kerpis and Cempoell) had been with Anmersbach on” -
tnis occasion and merely talked all this night; that she, arie, -
" knew tais. @s she served them with drinks during the course of the " ¢

. "her. that no gaabling took plece on this particular evening, but that .........

Y night. Sally stated {hat she was told by Karig that Tony Amersbach e

- gave her $25.00 for the use of this dwelling on this eveaing and that .
as best she can recall it was shortly after the meeting with Art ~~ °
Hebebrand of Karpis and Campoell et the Twilight Tavern, set out
‘thereinbefore. Sally stated further with respect to Marie Toman's
" ‘acquaintanceship with Karpis and Campbell that she recalls that on
one occasion, the date of which she was unable to fix, sae introduced
Marie to barpis end Caupbell at the Twilight Tevern. With respect .
to possible acquaintanceship of Tony Toman with Kerpis end Campbell,

Sally Jackson was unable to supply any information. :

S

. ; & w B ' 5

A d o » .
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v George k. Ruemele wes intérviewed by Acents at the Clevelend

. Bureau office, et which time he stated that he was an electrician by
trade and that he at present resides at 2181 West 8lst Street. He
stated that for the past tarece or four years he has done electrical
work for the Harvard Club and that he has imown Ayt HSebebrand, Tony - -
fmersbach end otaers at this Club over the ebove mentioned period.
T.e photozrapns of Kerpis, Campbell and others were ex1ibited to
fuemele, at wiich time he stated that ne nad been shown these ohoto-
-grachs on a previous interview and still maintained that he could """
recognize none of these individuels. When gquestioned with reference
... to his presence on the night of the chicken fry. at Twilight Tevern, .
%" he denied that he was present on this occasion, stating that he does .’
recall being at the. Twilisht Tavern on'a clam bake, but states that ‘
_He does not recall any of the incidents occurring on this occasion
{nesmch as he was drunk. ) :

Lo . Ruemele wes questioned at length but meiptained an evasive

.- ettitude towards enswering questions directed to him. - His positioni

=% .+ was that-he d3d pot know anything end «did -not want to become involved -

.= .- 4in this matter. . T T T '«v,.r.{_ R IR

©' .. Jack Pletz was interviewed by Agents at the Cleveland Bureau
office and stated thet he is employed at the restaurant and beer '
parlor operated by his mother at 6512 Clark Avepue and that he resides
at 3215 West 6lst Street. Yletz stated that he had ‘known Tony -
Amersbach for several years and that on occasions he has been to the
Harvard Club. Therefore, he knows Art Hebebrand by sight, but 1is not

-




.. on an electric rifle contrivance.

N
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i-timete with tnis inaiviauel. He

stated that he recalled on one

ocezsion going to tne Twilizat tevern with Tony <appone; thet

" “Zéppone came oy his place of employment shortly after 2:00 AM' ' 7

end that they both went to the Tvilight Tavern where .they remained at
the bar drinking beer for the early portion of this morning. = He stated

elso that ne recalled during the e

arly portion of tie morning that .

he, Zeppone and;Sally.Iackson“gamhled for drinks by shootinz ducks ?T -

in the room wherein is located the

Pletz stated that he remained’ ° ST
bar all of this night and that at

approximately 3:00 A someone from the big rocam where there was a -
party in session, started sending drinks in to both him and Tony Zappone

_end that they both becane thorouzh

did not recall who was present in

1y intoxiceted. He stated that he
the large room until early the

following morning when Art Hebebrand came and freguested his bill.
He steted that when Sally Jackson gave him this bill, which was ,
either in excess of $30.00 or in excess of $40.00, he recells PR

Hebebrend meking some statement vih
Hebebrand, was not going to pay th

ich he took to meen that he, AN
is bill. He stated that he, . B

Pletz, immediately took exception to this statement, whereupon

Tonyk Zappone jnterceded in Eebebrand's behalf end hit him; that

the Rext thing he recalls was abou

-hen ne was swakened Dy soleoné an

t 10:00 AM on this seme morning -
3 reelized that he had been

esleep on thne floor for seversl nours. Je stated that he then
sested himself in a chair in the large dining room end slept until

aocut 11:30, wnen ne and Zappone T
shovn the photozraphs of Karpis, C
that the photograph of Iarry Cempb

eturced to toeir homes. .waen . .
ampoell and others, FPletz stated
ell was very familier looking and

thaet he is positive he nas seen this individual., He stated in ~° -
connection with this that he had either seen Harry Campbell at the

Herverd Club or at the Twilight Tevern, but could not state def- 3

”

initely at waich place. When questioned” furtaer with reference
to the happenings on the night of May 19, 1935, Pletz stated frank-

ly that he became 80 intoxicated 4

uring the earlyegortion of the

 morning that ell the incidents are very hazy and” at he cennot
recall anything further than is se

t out above. When asked if he -

knew anybody by the neme of Billie Bayless, he stated that Billie

-

Bayless formerly operated a beer perlor and night club and that he
is of the impression that she still operates soue night club on the
East Side of ggéwzity'Of‘cleveIand. "It is to be stated that the

name of Billig

present at the 1ight Tavern on

ayléss was mentioned by Selly Jeckson a8 aving been

the night of the chicken fry im . * i

question and that interview with her is desirable in order to ) ..
obtain possible corrovorative evidence for use in the triel in this
case, It 1s mlso to be stated in this connection thet during the. — -

10 -
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" Pauline has stated that Billie Bayless was employed on several ,

. occasions as an entertainer at the Twilight Tavern end that she had - - -

“ done tae "fegturp?!" dances. - ° A ¥k s
< . v - ‘ '_d'..;: N | T FEE L .

" £ R 4. T A - .

. . Fred "Butch® Lussel, a coop men" at the Harvard Club, was

{nterviewed by Agents at the Cleveland Bureau office. Mussel stated =

~ that he resides at 3282 West 126th Street and has telephone CLearwater -

4395 J, lMussel stated that he has known Tony Anersbach for several '
years, having served a sentence in the Onio State Penitentlery,
Columbus, Ohio, with Amersbach. He also stated that Amersbach was
partially responsible for the job that he, Mussel, now holds at the
Harverd Club. Mussel was questioned concerning his knowledze of
events which transpired on the night of tae chicken fry at the - "~
Twilizht Tavern, wh_ereupo’n he stated taat he recalled this occesion *
and also recelled that he was present al tais chicxen fry in the '
company of Tony Amersbach. sussel stated that he did not go to the
Tavern with Asersbach but that he drove an old Dodge belonging to

" 4he Harverd Club on tais occasion. He stated that he errived some- .~
time saortly efter tae arrival of ‘fony smersbach and taet he immed-
jstely went into the dining roan and scated hinself et the tevle
{r.en occupied oy Aaersbech. de steted tnet he did not reczll eny
otner ipdividuals drinkicg with he and Lmersbech on this occasion. .
and mainteined that he and Amersbach were seated at a table waich
would only accommodate two people end that he remained at this table
during the entire evening, but left about 3:00 AM. liussel denied thet
he nad seen Art Hebebrard or Ruth Spengler at this chicken fry end
either would not or could not identify eny photographs of Larpis,
Cempbell &nd others, which were exnibited to him. lussel was’
questioned at length in this rezard and it was obvious that he d4id
not desire to given any infomation that might tend to involve either

" himself or others concernéd in this 1nvestigatioﬁ’,f Due to the fect

. that lussel admitted & very close association with Tony Amersbach,

Margeret Hansom. liussel stated that the perents of Margaret Hanson
reside on the east side of Cleveland, Ohio, near 71st Street, just

off Hervard Avenue. When told that there was a telephone listed to -,
one iiargaret Henson at 7019 Worley Avenue, he stated that he was s
- positivé this was the address. He stated thdt Henson was the merried
neme of argeret Hanson and thet her family was either Polish or ;
. Bohemien. When questioned further in this regard, Mussel stated that .

' Mys. Mussel had been told by the mother of Marzeret Hanson recently -

- 11 -

'ji"nfervie..\v with Peuline Jackson as will be found later in this report, .

" 'he was questioned with reference to the identity’of’the perents of . |
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~mewrsn - Shat leargaret nad sent ner mother a telegram from ©hicago,”Illinols, =~
.0 7-»'-7 © indicating that she end Tony Amersbach were merried. He also stated
" thet lirs. Liussel learned thet a postcerd had elso been mailed by |
ie-caret to her mother in Clevelend,- Ohio, end that as he recalled -’
.that incident, this postcerd wes mailed from a bus. .ussel steted i, -
" that hé, when he returned home, would escertain further details in . i
this regard end would communicate with this office telephonically.

‘However, no further word has been received from Mussel to this date.

“1720," < Dpye to the apparent recalcitrent attitude of ilussel, the -
writer telephonically communicated with United States Attorney rZmerich
B. Freed, whereupon kir. Freed was advised of the interview with
Mussel and suggested that the writer inform liussel that he was to
_ .. be in Toledo, Ohio, on the morning of June 1st and that a copy of the.
‘subpena would be delivered to him upon his arrivel at Toledo, Ohio.
ilussel was izformed of this by the writer, wnereupon he eccepted
_ services .. .. .7 SR N~ s .

0]
a8

: . On the afternoon of May 29th Agents contacted Peuline Jackson
v = st wer place of enployment, Buck's CaTe, ‘14718 Detroit Averue, snd
1:=de erreusements with her for her appearance at tne cffice of the
Cleveland field division on ..ondey morning, wgy 3lst. It wes evident
from tals interview neld with uer at ouck's Cafe tuet sbe nad changed
her attitude with Teference to offering testimony aseinst Anmersbach
and others and frankly stated that she now reelized her mistake in ,
associating with enyone of Tony Amersbach's ealiber. She also o
* advised at this time ttat she had leerned from some individual at the
-Earverd Club, whol she later told was Butch Lussel, that Tony Amers-
+" bach had absconded with some money belonging to the Club. However, . -
she did not know the exact amount. On the morning of lday 31, 1937,
Pauline Jackson, accompanied by her sister Florence, appeared at = . .
the Cleveland Bureau office and furnished the following signed state-
ment, the originel of which is Deing retained in the Clevelend file: * - ‘
TR T P "Cleveland, Ohio, -~
! N ‘ May 31, 1937 -

= ORI g

Pa—
C g e PR,
> .

5 »I, Pauline Jackson, make the following voluntary. C
statement to A.P. Kitchin and S.T. licKee, whom I lmow to be -
~ Special Agents of the Federal Bureesu of Investigation, U.S.
Depertment of Justice.. e Sl e

Bl RS A

.o . L . - - o«
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7 gy true neme 1is Pauline"gaswy but I heve been .
using the neme Pauline Jackson Tor ihe past several years. .
I live with my parents at 1432 Castle Ave., Cleveland, B

Ohio. % ... ™ ¢

I . 2
A z

. R 3.
& * PO L

' %In August 1934 my sister Sally Jackson begen operat-
ing e tavern in Parma Heights, Ohio, known as the Twilight
. ..Tavern.and I worked in this place for her. Another sister
- Florence Jesany also worked at this place. In the fall of -~
1934 I became acquainted with Tony Amersbach at the Twilight
Tavern eand shortly thereafter I started keeping company with
him. I continued going with him until the late spring of

1937 when he gisappeared from Cleveland, . e .
v oo hs : k . R
A #] heve been shown a photograph which I em advised is

the likeness of Alvin Kerpis end I cean jdentify it as the

likeness of an individual kmown to me as Slim. )

" #T pave been shovm a photoszredh of a herson T =mn told
is Ferry(Cempbell and 1 can jdgentify it as en individuel
mown to me as Gecrgle.

" "Wl have been shown & photograph of FredN unter end I
{dentify this photo as being a likeness of en'individual .

known to me _as Freddie. - -
. . . S

‘; . t H R E “!-, . ~‘ -“

N ¥ nave been showp & photograph of a person;I am told

T is e likeness of Milton Tett end I identify this photo as- -
an individual kmown to me as Willle.

e ‘%] have been shown a photograph of a pe'r‘s‘on‘ I em told
., 1is John F.\Gorman and I can identify it es the likeness of
- = a person kiown to me as Sharkey Gorman.. et L

Ya e

n] have been shown & photograph of a person I am told
is Sen\igker and I can identify it as the likeness.of a
. person known to me as Tomuy. I remeuber taat this men hed .
e large mumber of gold teeth is his mouth. . LA

. #] phave been shown a picture of a person I am told is )

 John Brock and I cen identify it as the likeness of a men b

heve seen at the Twilight ‘favern on one occasion in the
compeny of Tommy.

- 13 -
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o ®. apor approximately the past four years I have been
‘acquainted with Art debebrand whom I know as one of the = -
“ . operators of the Harverd Club in Newburgh Heights, Ohio. I

am also acquainted with one Futh Spangler whom I know as.
" the girl friend of Art Hebebrend. I am also acquainted with
* Shimmy Patton whom I know as one of the operators of the - -

Hervard Club. .. ... . RN R SRR S P

P

, n0n Feb, 24, 1935, my sister Sally Jeckson went to the
Lutheran Hospital and left the tavern in charge of my sister
Florence and me. I place this dete as being the Sunday
_ followihg Selly's birthday which was on Feb. 22nd. On March
* 6, 1935, which I recall to be e Wednesday, at about 11:45
P.M. Tony Anersbach came to the Twilight Tavern and requested
that my sister Florence cook him a chicken dinner. After
Florence had prepared the dinner she went back upstairse
Tony told me on this occasion that he had some friends coming
to meet him at the tavern and thet 1 should let them in '
irp.ediately. At ebout 12:30 L.lie Slim ceme in alone and went
to tane teble in the main dining room and sat down with Tony.
In sbout thirty minutes George and two other men the identities
~ of whom I do not know errived at the tavern and joined Tony N
end Slim. All five of these men remained at the club all
this night end during their stay drank coffee royals. LAY
about 9:30 the next morning Tony Amersbach drove me as far ™
' as 25th St. and Uennpison from which point I proceeded to the
Iutheran Hospital to see my sister Sally. -.I returned to the
tevern and found my sister Florence there slone. About
7:00 P.f. Slim, Freddie, and anotaer man, the identity of
 whom I do not kmow, ceme to the tavern and edbsut fifteen .,
" “minutes later Tony joined them there. They remained at the -
" tavern together for about thirty minutes having sandwiches,
. beer, end liguor, following which<Tony_alone. The others
departed shortly thereafter.. R
~e ) PR . - -~ - . A ';ﬁ_ S - IR N
‘. wop Saturday, lerch 9, 1935, Tony Amersbach met Slim :
end George at-the tavern about 11:00 A.N. but only remained
& few miputes. He left alone, leaving both Slim and George
at the tavern. Slim and George remeined at the tavern until
_late that efternoon when they went out to buy some fresh
vegetables for a special salad wiich they had asked to be
prepared for them on the coming evening. At about 6:30 or
6:45 P.l{. Tony Amersoach joined taem and the three of them
had dinner together. Tony jeft ebout en hour after they
fipished dinner end the other two remained until some timue
eround midnight.

- 14 -



i "Slim and George .caue o the tavern alone on several. ..
occaslons _duri.tig the next two weeks. Around the last .-
part of March 1935 Art Hebebrand, Slim and Freddie ceams to = °
. the tavern about two or two-thirty o'clock im the morning .

my sister Sally at the time to bring him a bottle of scotch’
whiskey and to see that ell of the ‘shades were pulled down
and tue doors locked. Art and Slim were left alome for: .
" tnree or four hours end during this ¥ime Sally end I talked - -
to Freddie at the bar. One night about the middle of April
1935 Slim end George came to the tavern and asked that . .
steak dinners be prepared for them. Selly end George went
out to buy four steaks which they end Slim and I were going ..
to eat. Florence was going tQ cook the steaks. Selly end  *°°
' Georgé went to another rcstaurant to buy the steexs and :
waen they returned Slim got angry because they had renained
away too long end went upsteirs and went to bed. _About ° -
midnight Butch dussel, who works at the Harverd Club, came )
to the tavern and delivered a message to Georgie. . .I. ... . -
renexber this occasion very clearly as I recell that Butc
ate the steak wnich 51im hed left.

- = ---°  40n Sunday, ay 19, 1935; we neG a chicken fry a% the — —-
Twilight Tevern. Prior to this time Sally had sold tickets
for the occasion at the Harvard Club. Between 10:00 end
11:00 P.M. Slim and George arrived et the taveri. He was ,
partly intoxicated at the time, I mean thet Slim wasithe

one who had been drinking.. Around midnight Toney Amersbach
and Butch arrived, but prior to their arrival Slim had gone
upsteirs and gone 1o bed as he hed become very drunk. After
Slim went upstairs Georgle joined Tony end Bytch at their _
% tebles At interyals Helene Kachmere, who was working there .- -.
- .~ +that night, end I joined them at the table for occasional

-’ drinks. Sometime around two otclock Art Hebebrand and his .

~ girl Ruth errived and following their arrival Tony, George

and Butch joined them al e large table. I had several drinks
with them while they sat at the large table. Helene’ "y
Kechmere also partook ‘of several drinks with this party. -
During the early aours in the morning Tony Zappone and one -
Jack, who works for his mother at wioms Restaurent, 65th end

' Clerk Avenue, came to the club and drank at the bar until
“Teck vassed out at tne end of tne bar. Taese two men a1a---
not leave the tavern until tae middle of tne next dey. art
‘Jebebrand end his girl left around eizat o'cloek in the

A - “‘,-
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‘car he had won thru the bet.

aorning. after toey 1ad left Seorge and Tony ~iersiach

" went upstairs end went to bed. Butch left at about the -

‘same time as Art Hebebrand did. ©Sally drove Tony to the

Harverd Club shortly before noon end upon her return .

prevared breekfast for Slim end %forgigl oo,

Fo) .\_’~'~ . ) ‘, .3 . . A o )‘ R g
._ ®51im and Jeorge left in the early afternoon but re-

turned in the evening around seven o'clock and drank beer

until eround midnight. . L e S

LA

" 70n one or two occasions Sharkey Gorman came to the
tavern in the efternoon. He told me on one of these oc-
casions that he had to meet someone at a definite_that
afternoon outside of the tavern, but I did not see nim
meet his party. .- TR T S o

v - : ¥
\

s ,

. "ﬁuringcéhe sumaer of 19351Nillie“camelto the tavern
on several occasions in company of Slim end George.

. "A day or so before the Baer-Louis fight in New York,
51im, Feorze, Tomiy, tae umimovwn men whon I now know to
se Jo.n\orock, and rerhans Freddie cene to the tavern and
told oally, Flcrence, and me thet taey were zoing to fly
to irew York to attend the fight. - sae day after tae fignt
at sbout 9:00 P.M. Slim, George, and Tommy returned to the
tavern and George and I picked a couple of baskets of pears
and a basket of apples from trees in the yard. We used a -
flashlizht to see by and George climbed the tree to shake
the .psars off. Sefore going to tne fight I heerd Slim end
Tomny meke a bet involving an eutomobile on the outcome
of the fight, and after their return Tormy showed us the new

ST SRR

"I have not seen eny of these men since they ceme 0

the taverh following the Baer-Louis fight., Welosed the

Twilight Tavern in Deceuber 1935.”

..* "After I ceme to the office of the Federal Bureau of
Investigation in October 1936 Tony Auersbach telked to e
and esked me what I had told. I told him that I had not
told anything. He told me at that time that I did not
¥now anytning; that I 4id not have to say enything about
the boys being at the tavern; and that he hated coppers

- 16 =
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. ... . and anybody wno talked to. them. During April 1937 Tony = ~°- T
.+ Auiersbach again mentioned this matter to me and said "~ . s L '
he had learned that arrests were going to teke place. At
" - this time he told me that If I ever ‘talked that he would - L
""" " wipe me out and that if e did not do it that his friends” o
would do it for him. Shortly after this conversation Tony -
Amersbach disappeared. from Clevelend. I received a letter
from him postuarked at Chicago, Illinois, on lay 13, 1937, - |
in which he furnished no address, but in which he said thet .

‘2

1 would hear from him later. < ~

"I have read the above statement of four pages and
¥now tae contents to be the truth and to be composed to
statenents furnished by me. T S

e T e e S

L] A - .
« N

< - T 1 coe ¥ . .
Voo } o s Js/ Fauline Jackson, = | ; *
R T e ' .. Pauline Jackson
Witnessed: T S s
A.Paul Kitchin - . ... . s o S
. S.K. McKee = i o emes T T e o e e e -

Special ngents,
Federal Buresu of Investigation,
U.5. Departiient of Justice,

1448 Standard Bldg., """ T T 7T
Cleveland, Ohio." C

- - .
. -~ la e S ~
‘. cw - .o - . . . P

M ! 1In addition to the above stt‘atement Pauline Jackson stated
./ that she did not have any photograph of Tony Anersbach but was o
| reasonably positive that Butch idussel is in possession of photo-
graphs of both Tony Auersbach and iargaret Henson. She qualified
this by stating that on several occasions she has.-been advised that
Butch Mussel end his wife, Tony Amersbach end liargeret Henson have:
been on picnics together and thet both kir.-and lirs.-Mussel have-taken
snapshots on these occasions. Peuline-advised that her sister ilarie
Toman on one occasion told her that she had rented the house at Berea,
Ohio, to Tony Amersbach some time during the month of April 1935 .-

- and thet this house was rented by Amersbach for geubling purposes.

t Sne stated that atcording to glarie there was no zembling done at

- ¢2is vlace on this particular occasion, but the place was used a8'a

-~

meeting place for Amersbach, Karpis and Cenpbell. D

aen queétioﬁ'éd’ with veference to the intinate friends of
Tony .iersbuch, sae stated tnat an individual smown to ner as

-17 -
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Andy\Forkes who either 1is employed at the Harvard Club or loiters .
erourtM the place, is one of the closest friends to Amersbach and =~
she would mot be surprised if Forkes had not accompanied Amersbech ¥

" when he left the city. Sie also stated that Butchf.-ussel is a very -

close friend of Amersbach and that in the event Amersbach would -
communicete with anyone in the city of Cleveland, it would be one . -
of the people nentioned above, or his sister Beatrice Amersbach.

O v

: It was apparent fram the interview held with Fauline Jackson
that she had changed her attitude towards testifying in this matter

end promised to cooperate to the fullest with this office in efforts
to locete this fugitive. Sne also admitted that she had received an

“unsigned letter from Tony Auersbach, postmaried .ay 13, 1937, Stockyard

Station in Chicego. OShe advised that no mention wes mede.in thig
letter as to where Amersbach was going ythe merely advised that
he was sick and broke end had to leave town and enclosed $100.00
which she was to use to pay for the fixtures in her apartment and
the remaining unpaid portion of e fine which she was assessed while
in business with .er sister Selly. sauline Jecxson stuted tuat sie
is pow residing at ner home at 1432 Castle avenue, and tost she
intends to continue ner employaient at Buck's Cafe.

e ——— . - - e J T LR e -

Pauline Jackson was advised that she would be a necessary
witness before the Grand Jury at this time sitting in Toledo, Ohio, = ..
whereupon errangenents were made with her to be present before this ™
Grend Jury on Tuesday morning, June lst. Sne stated that she ! ,
accested service in this regerd wiaereupon she was advised that a . .-
copy of the subpena would be delivered to her upon her arrival in
Toledo. ' ‘ -
-  With reference to Helen& Kachmere, both Pauline and Florence
Jeseny advised-that Helene Kachuere was present during the chicken fry -~
on Kay 19, 1935 and that Helene and Peuline had several drinks with . °
Kerpis and Campbell prior to the time that Kerpis beceme 80 intoxicated
that he retired and also with Herry Campbell, Butch imssel, Tony

i imersbach,” Art Hebebrand end Rufi\Spangler, end that she was positive

¢

that Helene Zachmere should be able to identify photozraphs and
recall incidents that occurred on this occasion. Pauline and Floreince
_Jackson also stated that they were of the impression that Agnes
Kachmere, sister of Helene Kachmere, was present on this occasion.
However, neither would mske & definite statement in this rez rd.

- 18 -
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Telene iachaere was re-interviewed by aA:ents at her hnome,

 that she took upon the ‘occasion of prior interview by Agents Wynn -and
S*i.  _Kurphy. She reiterated the information which has been reported in
— .::;‘-" this respect and definitely stated that she both could not end would
" not identify the photozraphs of Karpis end Campbell as persons vhom -
“ ‘. sne had seen at the Twilizht Tavern on the night of the chicken fry S
‘in question. At this time she said it was possible that she may have ©
- sat down at a table with Peuline Jackson and customers, but that = ... -
' sne did not pay eny attention to them end for that reason could not
meke an identification. - TR P
AgneAKachmere was interviewed by the writer at Woolworth's
5 and 10 Cent Store, 13th and Euclid Avepue, Cleveland, Onio,
wnere she nas been employed for the past four yeers as a salesgirl. . ,
~ She advised that she had never worked at the Twilight Tavern as a N
! waitress or in eny other cepacity; that on possibly one or two occasions
she hed stopped et tinis place with friends for a few minutes end had -’
hed a drink, but thet she hed never been at this place during the™
course of any special event, such as a chicken fry or clem bake.: ;~’
From the attitude of this 3irl it ‘is believed inat sie is being
trutnrful in ner stetements and thet the Jackson sisters are possibly
istaren as to her.

irs. Pearl Gaylord, 8533 Clinton Road, was Interviewed by .
Agents for jnformation concerning liargaret Hanson. urs. Gaylord
advised that iiarsaret Hanson was known to her and had been at her-.
X house at times during the period thet she worked at the Clinton Club,
Sne stated, however, that she had no information concerning the .
Hanson girl's femily and could not be 6f any help in this comnectiom.

. Beatrice Amersbach, sister to Tony Anersbach, was interviewed
e _ at ner residence, 7124 Clark Avenue. She stated 4iat ‘she is the -
LT ek youngest child in her femily and that during the time that her = .
’ . brother Tony Amersbach was in the penitentiary thet e was away from ..
* pome attending school. She stated thet after being away from home for
" _approximately nine years she returned prior to the time that Tony was
...~ released ‘from the Ohio State Penitentiary et Columbus. In this regard
P she stated thet about five years &go ner brother-in-law died end that
her sister and her children {three) have been residing at her home. -
~ she stated that around Christmas of 1935 her sister died and tnat since
2 i .. . this time she, Beatrice, has hed the responsibility of raising her .
o erde ..m- three .nieces. - Beatrice Amersbach stated that she hes always felt = . ..

- 19 -
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very closz to ucr vrother Tony aad taat subseguent to ais rele=zse
__Trom tae:Unio State renitentiary she endeavored to more or.less .. . . -.
 ‘mother him in her efforts to meke him mend his ways. She steted that
she did not like the {dea of him working at the Herverd Club, knowing

" .. that he would possibly get into bad company, but that all her efforts

were unsuccessful in this regerd. She steted thet her mother wes.
deceased and that her father, who is now residing ‘with aer at the ° ,
.” above sddress, is 75 yéars of age and naturally is of little assisteance
to her in her present responsibilities. She stated that duringz the
‘years of the depression, Tony Auersbach would offer some financial
* assistence with reference to running the house and the maintenance
of the three children mentioned avove, but that for the past year he
nes been of no assistence and in fact has been a burden to her
fipancially. In this regard Beatrice Auersbach stated that a few:
weeks prior to the time that her brotner left the city, he obtained
e loan on theé sutcmoblle belonging to her end that vhen he left the.
city he left her owing the mortgagze on t.is eutomobile.' She eglso
stzted that tney hed a joint bank account and that he also witndrew
a1l the money from this account. Beatrice Amersbach stated that on
Friday morning, kay 7, 1937, an old Italian, the name of whom she does . .
not recell, brought Tony's Buick coune to the house and steted thet - -
Tonv aed told him to wash the automobile and deliver it to his nore
ot 7124 Clark Avenue. oSne stated that she nas questioned this old
Ttelian thorouzhly and thet ne hes no informetion whatsoever with
reference to Tony Amersbach. She stated that on the afternoon of Hay
7th Shimay Patton came to her nouse end questioned her with reference .
4o the whereebouts of Tony. She stated that et this time she became
suspicious as Shimmy Patton had never before put in his &ppesarance
at her home. -She stated that she later got in touch with outch Ilussel,
ho is allezedly the closest friend of Tony, and that she ascertained at
tnis time from Butch, although she 4id not disclose his identity at
this time, that Tony hed ebsconded from the Harvard Club with $15,000
and that the owners of the Club were very desirousrof knowing his
whereabouts. Beatrice stated that a few days after the Buick . . .
eutomobile was-left at her residence she ascerteined that there. were - -
‘two payments due on this automobile and knowing that she could not
make these payments without e financisl strain, she telephonicelly
communicated with a Mr. Hall who sold this eutomobile to Tony and - .
told Hall of her predicament. 3She stated that she delivered this

\

automobile to tne Ohfo Buick for minor repeirs end that Bhe was to .:'
contact Hall later to discuss the advisebilty of paying off the past.
due payments end have him,Hall, sell this cer for her for such
equity as she might derive from the sale of same. .. .

PR RIS P
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- Sae steted that ven sce ascerteined later from Zall that
“°.* " Federal agents had exemined the automobile of Tony Amérsbach, she
. naturally became more alermed and since this time frankly admitted.
that she had been extremely worried to the state of illress. She

informed Agerts that althouch che knew that it was the Tight thing\'

=

" to cooperate with Agents in the location of her.brotner, she felt &° o
"so closely devoted to him that she would rather have an opportunity
to consider this matter. She also stated that there was a question
in her mind as to whether or not it would be best that the menbers
of the Jarvard Club find Tony or waether the Azents of the Bureau-

" apprenend him. She qualified this by inferring that should the
members of the Harvard Club find Tony, she was reasonably sure in

her own mind that they would kill him.

_Beatrice Amersbach stated that she hed no photogreph .of
“Tony end taat she had no ".mformation whatsoever to offer with refer-
_ence to wargaret Henson./ . A , S

» . .
S R - . N -

‘Due to the fact that Beatrice Amersbach appears to be

" end mossesses epparently a greater desree of refinexzert, it is
suzsested that within a reasonable length of time, if meil covers
ere not productive, she should be re-contacted and ner cooperstion
re-solicited. An undeveloped lead in tuis regard will be cerried - - -
in this report. ~

‘ Mrs. Anne Moczedlo and her daughter Mrs, May Teper were

- ipterviewed at 7019 Worley Avenue for information concerning H

* liargeret Janson, paramour of Tony Amersbach, and daughter of irs. .
"' lioczedlo; telephone DIemond 3077, in the name of uiartha Hanson,
is located at this address. Mrs. lioczadlo edvised that her ;
daughter has been keeping company with Tony Amersbach for three or
four years; that during the past coupke of years g%e hes come home .
practically every day and during this period has told her femily that
she was residing with lirs. Gaylord, heer the Clinton Club. At this
time Agents informed her that she had fot been residing with Mrs.
Gaylord but for a period of two years had been living with Tony - .
‘fmersbach in an apartment on Detroit Avenue. When asked for informe-
tion concerning the location ‘of her dauzhter, Mrs. .ioczadlo stated
that liargaret was last at home & few days before liother's Day end’ '
that on the Tuesday after iiother's Day, she telephoned from Chicego,
I1linois, end said that she hed been married. lirs. wioczadlo advised

R N A -

S . ml o34 smar  mmawal Sha e wod et
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‘_fhat liargaret did not mention the name of Tony amersbach in $his. -

connection, but that she took it for granted that Nargeret was
married to him for the reason that she has not kept compeny with
anyone else, during the past several years. She stated that the

only other tning that largaret had to ‘say was that "they” were - - .

$revelling on end thet she, lirs. noczadlo, would hear from her' -

‘later. Nirs. loczadlo stated that she has received no further
comrmunication from her daughter since this telephone call. lirs. hoczad-
1o wes questioned in detail as to the activities of her daughter - | ’
" for several months prior to the time she dissppeared from Cleveland

and she advised that prior to her departure she lived away from homg
presumably with birs. Geylord, whose address she did not kmow; that
gshe ceme to her parents' home practically every day end was last
there some two or three deys before the date she is supposed to heve
left the eity. ™\ . = e S
‘ ool : ,. o W ;
. Mrs. Noczadlo was asked if she ned e picture of her daughter’
or of Tony Amersbach and she replied in the negative. For the pur-
pose of possibly obtaining a picture of Margaret Hanson, inquiry
was nade concerning the 1dentity of her divorced husbend, and kKrs. =
..oczailo stated that ner dau;bter was divorced eprroximetely four
yeers azo from one Joseph Henson, who 1S pelieved to live on Jaxter
Street in olevelend and wao uas sirce merried & zirl naned wenda.
irs. Loezadlo also stated that her deughter has an eight year old
son nemed Norman J. Henson, vho resides at 7019 worley Avenue with the
grandparents. - . e : )

Ed ~
~

H

: ' C [ ;’ﬂ L “‘g ’ .
The matter of cooperating with this Bureau in ‘efforts to

locéte Tony izersbach was- presented to wirs. lioczedlo, at which time

she frankly stated that she would cooperate; in this connection
she steted thet she never dreened that her daughter was living

~with Anersbach jllicitly; that she was greatly distressed over
_receiving this informetion end that she felt that if her desughter ’

con%inued?with‘Amersbach, particularly sinee he is-presently eveding
the law, she cen expect to heve nothing but trouble and woITy in
the future. Tae telephone nugber and address of the Cleveland field
division were furnished to Mrs. loczaedlo for the purpose of communicat-,
ing eny word she mizht obtein from her deughter. During this interview '
with irs. soczadlo the.following descriptive date as $o her daughter

s

- Neme . ..  MARGARET moczmm‘f\msom -
Age 24 (borrp 10/14/03 at Clevelend. Chio

- 22 -
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. T . Height‘ - ':'.'. seo - 5' 4. S, -.:,-:.-.,rh ::. ,,_1.' «».. o -V E
. Weight . © .- 7 -+ 140 Abs.. C T e I
Heir . -, . . . . Dark brown, wears in o L e o
PR SR T et ™" “.short, curled bob - e i
. Eyes Ny Brown® S AR S
' © Features .. .. . ‘Round B T A
' Photogreph - . None available .~  ﬁ
Insurance - - . None kmown - - a
NS Hepdwriting -~ - ° No specimens available
Arrest record ° ° ~ None known - - e
Relatives - ° °  Anna hioczadlo, mother, 7019 ~7orley Ave.,,
. o o Cleveland
Frank J. u.oczadlo father, same address
) A ARV, Joseph Frank L.oczadlo, brother,. o
_ S N . 111th Street, Garfield Heizhts, Ohio
L Yoo b Celia Pender, sister, '7019 uorley ‘
T SRR .4 ' . Ave., Cleveland S .
‘ : o Clara Cunninghem, ister, Turney Road,
. L St Garfield Heights, Ohio, employed by
wooe -7 cfaily ‘nemed Atwell o
Florence nra er, 14200 . estropp
Street, Cleveland, Ohio,
ilay Teper, sister, 4800 Zzst 5srd
—smseiws o - 7T o7 ggreet, Newburgh Heights, Ohio
EU . Norman J. Hanson, son, 7019 Worley
o e “ .. Avenue, Cleveleand ... e
i s e o N e Ty ’
! In an effort to secure 1nfoma‘bion in the event Tony Amers- A
bach communicetes with his femily or in the event iiargaret Hanson
cormmunicates with her mother, the following mail covers nave been
placed: B S o
A . } ) - v " : sl " B ,‘.. s
. om Anna M and Frank 7. hoczadlo, '7019 Ylorley Avenue, R
-7 . Cleveland, Ohio: ' T

On Normen J. Hanson, '7019 Worley A\renue, Clevele.nd Ohio

On all persons at 7124 Clerk Avenue, Clevelend, Ohio

On iir. and krs. John Morgen, 12576 Lake Avenue, Lakewood; Ohio

, On iir. end Mrs. Joseph C. Yla'-ner, 1346 East 94th Street

r Cleveland, Ohlo. ,I~

© On Fred lussel and all persons reeeinng meil at 3282 hest
. 126th Street Cleveland Ohio. C e e TRV .
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"’ ‘I'he dAGo FIILD DIVISION at ICM ILLII;OIS I SR

e cueck the marriaé.e records ds maintained in the Frobate Court for
Cook County, Illinois, in an effort to locate a record of the .
possible marriege of Anthony J. Amersbach and Margaret lioczedlo .
Hanson, in order to verify the fact of this marriage and to obtaim . |
"eny information in the way of possible residence address waich

may be reflected therein, look:!.n° toward the location and eppre- L
hension of this rugitive. < e

, The CLEVAL n.x_.AND FIELD DIVIaION at CLEVELAND OHIO, will rollow --.A&
. and" report mail . covers wnich have been pleced on Paullne J’ackson, )
. mexers of the ﬁmersbaén femily, mémbers of the family of iirs. Anna
Noczadlo ‘end on Fred "Butch® Mussél, all of which are intended to:
cover commumcations from Tony Amersbach, mritive herein, or from .
Margaret Heansom, his paramour.___'.“,_,m.f;j;’,‘v_ et e mmaean o el
711l contact irs. rred .ussel, 3282 lest 126th Street,in an
effort to obtain from her photozrepns of Tony Aunersbech and .arzaret
A.nzon or either of them.__In this sane connection, will conduct _
investigation to locate Joseph Henson, divorced husband of ilargaret
Hanson in order to ascertain 1f he is in possession of e. photocraph
f his ex—wire. . S s A N 5
i \ ' “i \. L2 ) \ : ‘ \‘; N
. ‘Will re-intoi'view deatnce Amersbach, 7124 Clerk Avenue, sister
of ‘I'ony Anersbach, in an effort to securé her oooPeration in the--
location of this ﬁlﬂ'ltive.« , o

S WilY endeavor to 1dent11‘y and 1ocate Bill’!.’é Bayless for inter-'
" view concerning her knmowledge of the events which transpired at the
Twillght Tavern, Parma Heignts, Ohio, " on May 19, 1'935 wnich was .
‘the date of the chicken fry at tnis resort._ ¥ c :

*‘“ ‘ ?111 endeavor to 1ocate and 1nterv1ew ‘Andy Forkes for any and
all 1nfornatiop he may be }ble to furnish concerning the opresent .
location of Tony Amersbach or means ofs effecbinﬂ his apprenension.
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629 Firot Nation:1l Bank Building, P,
Orizha, Nobraska Vo Eea )
7\!3‘19 3. 1937 ".,. HELS ‘f"rvqnf . N
e _PEOOUL ema cq’mwmu. e
b ?’"—‘ ) L 2 ’"-1' . f';;‘.,'.-f’"“’ “' - w ‘ . «’ RN _- fy‘» . - = ;s‘:“tq_'g.:.:". Fome o — 1
en £ P. Guinane, ~ o - e R T
' fpecicl Agent in crm-ga. S 4 } U LI
Federal Buresu of Investigatxun. PR R
Saint Paul, mmaaoﬁ e ,~,- ‘j~ s Lren
R N T S
s ,","‘:"f = iu o __BREKID . e

n.,-

o Rerermce 1- mde to ymx- telqahone cowersation uth this
d‘ﬁco on the afternoon of June 2, 1937, in emmction with the abow -
entitlod mattar, in which you mm«z tha ¢ ¥r, Fdward 0 Bremer, the .
Yictin, lad receivel a ¢ honse Lircoln, Kebreska fyom a party ¢ -
who stated ha was Richand\ * me Goneml of the State of xe‘%rs.,m.
and gave the telephons mzherB-Bses. et

As fndicated to you on the tekpbono ¥r. Richaxd Funter is . .
thp ittomey General of the State of Nebruska aré the Lincoln nalenbmo
Directory lists the telephone nwider of the Attorney Gemerl®s office at
Lincoln, Redbraska as B=-(683,

i e o — e

; Upon the econclusion of w conversation with yu, X cmtactad '

Mre Eo X, MoDormott, Attorn 3 First Nationnl Bank Buildi{ns, Greha,
Nebraska, ho advisol he has boen -
acquaint and eonaidcrs him a close ;

rsonal fricnd, & Oonﬁd&‘uam adviced that ¥r, Hunte? was absolutely
: est but that he isa wm fnelineg ta ba ‘without foroe and that he would
"sit on the fence” untfl he foll -olf in One direction cr the othor, whem
it eare to miking & decisions FHo #fated )irs Himter 48 en Attornoy and bhas
" not bdoeon wery suscessful in law pr‘oﬂu, deing inclifed to spend t00 much -
o tim o olnrity euu md dm not Xm'ré sufnouat force to mks coneotiom. :

T el ltr. llonemott etatod l!r. mmter‘has alwaya deen lntematod in
politics, is a Demoorat, anl has sorved in the United States Semate for a

- twoe=months period, £illing $he gap betueen Jamuary 1 an! Yarch 4, 1937,
. which csourred as & result of the now lavs wheredy senatora® tonan expire
85 of Jammry 1lst ixstead ef larch 4th, 1ir, MeDormott stited &n all the

years be bas known Mr. mnter. his npntatlon for hone -37 m-g.teggy
, m bean unqmumd.

L e REGORDFD & mnwm ’7 /é/ :?g‘rr'
For your furthor irforvetion, Mra, Clad ’.avyer e
% Omnrha, Nebruaska and is presently eployed by the Puhene Corset Cazxpany
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ste Paul,

. 5 tires, Xoep Wls office ad
B This 6#‘1« msp heo
s e matbery - )

-8 _. 65/ :57-.

. . - .. ASheis prescntly residine at 87 South 2Cth Street in Om:ha,
© ‘Robreska, Upon her recont goturn from Toledo, Chio, she ealled at -
this office, furnishing those eddrosses end atated she would, st sl

vised as to any change in hor eddresss
tmlly _A'nnitl your furthar advios in this

fd

3 o | Yery truly yours, .
’ _' x ‘rg., H, B. FIETCHER, o i
% = - . Specinl Agent ia Charge N ’
: . i . ) -
A |
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1448 Standaxd rRuilding,
Cleveland, Ohio,.

IR ‘E‘ AN R e gt g R e -'. ’m. “ x’a Lo e

, - Lo * ./,
'speeial Aaont 1n Chargo. £ ) ,;‘f: \‘ ” S BT I
R A vl,"" . '~. t o, A.‘:w‘, - .‘."V: . : ,/‘,-"v ‘ . ’;\ . N . A -

!or your lnromation. tho titlo 1n tho Broku
case at tho present time is as followss '
O o) ‘ o
ALVIN EAXPIS, aliesess Albin Franeis Karpavics, A, Carter, -
A \ - . , Raymond Fandley, Georce ksller, Alvin -
' Foo i 2 Y Korpis, As xorpin. Feri gwl. Alvin 4
SRR S © Eepls, Ceorgé Dunn, B, o Fevilton, Ray
‘ ' . E\mtor. Rey Karpis, B, Lo mm.. Re Lo
“Burns, 7. J+ Burns, ¥illiax Lotmen,
%i11dam Be- ‘Lodman, R. .Utelaon, ter)
!.ynan“burno, Varion Bmatord, Yerion
Brudtord, H. J‘. }ilgreth, ¥, L. Rurnes,
e e e . Ray Eall, Dan Lurphy. "Chi" Kerple, .
' , Raymond Fadley, Albim’ Yarpu, "Jares®,
T Charles X, “Bronson, Leroy Forrison, XK.
L T . ¥.“dagner, R, Os- er, H, 0, Weggoner,
- \} S ST O!lmar Wa@er, Ee No oT, Rivard He H
N, P o Facner, L. 0. Voods, A.(.o. Creen, 8. Ae
- ' T arnn, Ra; Creen, X, N. “Green, Cherles
A Richards, W, B, Lolman, "Slim",
Raymond Alvin’ Karph. hy’(:eraon, T, W
“Feleon, R, Ji Burns,’ Ray Bedley, R, 8¢ -
Carm. nayn Flray ¥, umdry. Coe Wo e
. R S é‘ W _¥¢ oOlyan, villien c. Loknmem, -
R N, Bcll. Doc Dey, Doc, ¥~ Foodo, _
ST e mnk Guthrie, Ray ¥ller, ¥ King, X.
T R s !‘-( 0011‘0.. 33'01%“. m Ao Gloa-on.
o A B, Oollins, Sonny Killer, 0. “Ames, Chas, '
L YL :-. Lmuox-. Be Lo Burnn.J;x. ‘Dawaon, Re G

e T ‘M.IB%B.O'RDEB{ /J““S:‘.““ngXi‘

- EDITH PROBIT, alisses: BAith Parry, Bdith Deckerp "' -~~~ 7770

D -t . - -

¥

THFODORR £NGTS, elieses: Ted Angus, John J, Burnsy L % .

e
—
.
¢ %
{



R Y . e e W R e - B e

e

BYRT ANGUS;

G coun mno, tuuu: Colin ¥onroe, "Coolie®§ = ' oo T oo T T
v X . .- O ’ " R ‘-. . ""“‘—'“‘ ‘y ""P»‘V'z.” ‘4.1. ’ v ‘,
N gw« PETER ommwm, R = R R T
ra i al ases: Frenk r._oroonmu. Greenie} ' - ,
' PR foserr P, mﬁm, o VN e A
DL onuu: , 'Doc" l!oran. :ouph B. l'oran, J’ouph o
Dl e R C. ¥oran, Je amna. FUGITIVE, x. 0
r"‘ - av _t,:_‘«": .-,"A o :’_’ o ) b. uu‘ :"‘ L :7, 'ﬂ‘. (.‘,. R :

PR " . . o Lo £l

EDTARD FRANCIS MeCRAN3

[}
!

CIAR: MoGRAW;

VILTON LETT, slieses: 7. L3 Iott. 7. l!. Lots, ‘nwmaa J. sbar, o
¥ - Carl Bakor; ' ,;_; ST A A

5 2
. oo X "

U'-E" b . A ;)~ i~ - u_
SA CCYFR, ealisses: Robert Pratt, Tommy Pratt, Tosmy Coleman
, Mph ‘Pool, Ralph Nelson}

e

P -

JCSFPR 1!.i )ADM;SJ aliases:Joe B. Mam. .Too Adexs}
s (oh & (
YENDRY RAHDALL, aliases: Henry Randall, Duke Randell, Benry Stermj .

o) &)
JOEN ¥, GOR?'AN auaau: mmrkoy Gorwan, Gharkey, Smokey Sharkoy.
| b ‘—--.~ - v
nmscﬂ GROVFB anaoen Benlon H, Croves, &org? Inoon. ,sow'

s - PR m. b’. B G Graym. B.ﬂ‘on Oraves,
' o Benjemin crayoon. B. < Greyoson, Burns
. © cordy, "SCoup" Groves, Bapson Re Oroves,
. ‘ o A mjmin oo“crcnon,}on Grq-on;

S : A T -H;r?‘."f‘ .1; N R RS
D -ARTEO!IY :.-nznamcg, Lo QI e

T R nuuu rou m”baeh, Goorso Yonns. mrrxvx;

ARTHIR ¥, mrmsmm, A < B ST
. lases: Art &bcrbmﬁ. A_rt Bohobml' S

N A

7
‘_‘- ? R . - g
by . N J ' ‘ .
. B . s A ..1 A3 A - < i e hE -

EDNARD OFORCY BREER = VICTIM. .

T LT e trﬁiy yours, -

: J. P. VacPARLAND, g
DP3:JR Speeial Agert in Charge.
=1
Ce-Bureau, Lot Springs, 01noingat1, Chieago, St. Paul, Detroit,



JOHN EDGAR HOOVER

DIREGTOR
Federal Bureau of Inuestigation
Hnited States Bepartment of Justice
MWashington, B. ¢,
EAT:MC June 4, 1937.
- Time: 3:17 P.M.
’vvv\ MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR S

O
RE: _ Trial of Joe Adams and Henry Duke
Randall at Miami, Florida.

Z/7/ In connection with the subpoena duces tecum issued for your
appearance at Miami in connection with the above trial, I called
Juige Holtzoff of the Department and advised him that the Bureau *
has been informed Mr. Bart Riley has agreed that it 1s not necessary
for you to appear personally in answer to the subpoena.

I inquired of Mr. Holtzoff as to what disposition should be made of
the check for $135, made payable to the order of the United States
Marshal and endorsed by the Marshal pay to the order of J. Edgar
Hoover, Director, Federal Bureau of Investigation. I further informed
it is a cashier's check signed by the exchange teller.

Mr. Holtzoff advised the check should be returned to the Marshel,
with the request that he return it to the person who gave it to him.
He stated that the check should not be endorsed by you as y<ns1:XMLFault xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat"><ns1:faultstring xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat">java.lang.OutOfMemoryError: Java heap space</ns1:faultstring></ns1:XMLFault>